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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

 اصفهان و ۱۱ شهرستان آن در وضعیت قرمز هستند؛  

پاییز بحرانی اصفهان
      سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:   مدت ها است که هیچ روند کاهشی ابتلا به بیماری کرونا را در استان اصفهان نمی بینیم به دلیل این که در تابستان شاهد تجمعات غیرضروری بسیاری 

بودیم
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مدارس هم به معضل 
کرونا اضافه شد!

از صبح شنبه یعنی 15 شهریور 
منتظر بودم تا سر و صدای بازی 
بچه ها در کوچه اندکی آرام بگیرد 
و بعد از شش ماه حداقل نیمی از 
روز را با تمرکز بیشتری به فعالیت 
های روزمره برســم اما این قصه 
سر دراز دارد و انگار این نسل قرار 
نیست به این زودی ها به مدرسه 
باز گردند؟! هر چنــد صدایی از 
صدای بازی بچــه ها با یکدیگر، 
آرامش بخش تر نیست اما با توجه 
به شــیوع و همه گیری ویروس 
کرونا انتظار می رفت خانواده ها 
با تدابیر خاص البته نه با موبایل 
و تبلت بتواننــد فرزندان خود را 
از محیــط بیرون دور کــرده اما 
متاســفانه در این مدت همه جا 
باز بود به جز مدارس. خانواده ها 
هم به دو گروه تبدیل شــده اند 
عده ای پس از گذشــت 10 روز 
و یا کمتردر  قرنطینه خانگی ، از 
شرایط موجود خسته شدند و به 
زندگی عادی خود برگشتند اما 
برخی خانواده ها هنوز هم اجازه 
نداده اند فرزندانشان به مدرسه 
بروند و از این بازگشایی مدارس 

گلایه مند هستند. ...

 معاون بهره برداری شرکت
 ذوب آهن اصفهان:

تمرکز ذوب آهن تامین 
ریل داخل کشور است

معاون بهره برداری شرکت ذوب آهن اصفهان 
با بیان اینکه سیاســت موجود وزارت صمت، 
جلوگیری از واردات ریل مترو و راه آهن به کشور 
است، گفت: شرکت ذوب آهن اصفهان با توجه 
به نیاز داخل امســال تمرکزی بر صادرات ریل 
نخواهد داشت، اما از نظر کیفیت ریل تولیدی 
مطابق استانداردهای جهانی، هیچ محدودیتی 

ندارد.
مهرداد تولائیان، در خصوص آخرین وضعیت 
تولید ریل این شــرکت و دریافــت گواهینامه 
استاندارد ملی ایران برای تولید آن، اظهار کرد: 
 در حال حاضر اســتاندارد ریل مورد اســتفاده 

در دنیا...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
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2 ادامه در صفحه 

مهارت  های کاری که برای دوران پساکرونا باید بیاموزید؛ 

برای دنیای بعد از پاندمی آماده باشید
 

ویروس کرونا جهان را به طور کامل تحت تاثیر قرار داده است. بسیاری از 
کسب و کارها تا مدت  ها تعطیل بودند. همین امر وضعیت مالی 

بازارهای مختلف را چالش  برانگیز ساخت. مهارت های کاری 
برای حضور موفق در عرصه کسب و کار در طول ماه  های 

اخیر به طور کامل تغییر کرده است. شرکت ها دیگر 
به کارمندانی با مهارت  های جهان پیش از کرونا نیاز 

نخواهند داشت. اگر شما در عرصه کسب و کار...

گـــزارش

بازسازی و ساماندهی تنها برج قدیمی شهر کوشک 

ساماندهی و مرمت 
تنها بــرج قدیمی 
دیده بانی شــهر کوشــک 30 درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است . رسول 
مختاری مدیر روابط عمومی شهرداری 
کوشــک گفت :  این برج دیده بانی که 
احتمالا قدمت آن به دوره ســلجوقیه 
باز می گردد با مبلغ یک ملیاردریال در 
حال بازسازی است و  تا یک ماه دیگر، 
گردشگران و اهالی محترم شهرکوشک 

از آن می تواننداستفاده نمایند. 

وی  با اشــاره به نقش هویتی این برج دیده 
بانی در شهر کوشــک ، اظهار کرد: برج  دیده 
بانی واقع در شهر کوشک می تواند به عنوان 
جاذبه  ای تاریخی و گردشگری منطقه و حتی 
شهر اصفهان محسوب شود. در قدیم برج هاي 
دیده باني به عنوان بخشــي از نظام دفاعي 
منطقه، رسیدن به مباني نظري مناسب براي 
احیاي این عناصر و قرارگرفتن آنها در چرخه 
گردشگري منطقه بوده اند .که وجود قلعه ها، 
عناصر دفاعي و برج هاي دیــده باني در این 
محدوده، نظام دفاعي ویــژه اي را پدیدمی 
آوردندکه به صورت جداگانــه و منفرد یا در 
ترکیب با قلعه ها، نمایان می شده است. این 
عناصر دفاعي، به کشاورزان احساس امنیت 
مي دادو گاه تبدیل به محل ســکونت دائمي 

آنها در کنار مزارع مي گردیده است . 
برج هاي دیده باني شــهر کوشک ، از لحاظ 
نحوه قرارگیري و مکان یابي، فرم و شــکل، 
ســاختار و کالبــد و جنس مصالــح یکی از 
برج های اصلی قدیمی شهر درقدیم به حساب 

می آمده که همچون دیگر بــرج های دیگر 
دیده بانی به عنوان جایگاه نگهبانی و امنیت 
شهری از آن استفاده میگردیده است.مختاری 
با اشــاره به پیگیــری و رصد روزانــه موارد 
مربوط به درخواســت های مردمی در فضای 
مجازی و ســایت ، افزود: لکه گیری آسفالت 
معابر اصلی و فرعی ســطح شهر از مطالبات 
مردمی بوده اســت کــه توســط نیروهای 
 خدوم شهرداری شهر کوشــک به سرانجام 

رسیده است.
وی با اشــاره به ضرورت رفع عیوب آسفالت 
شــهر نیز گفت:  امروز می توانیم بگوییم ۹0 
درصد از مطالبات مردم در بخش آســفالت 
شهر برآورده شده و شاهد این بوده ایم خیابان 
ها و معابر اصلی شهر کوشک آسفالت گردیده 
و نهضت بسیار خوبی در شهر کوشک شکل 
گرفته است.مختاری  با اشاره به اجرای طرح 
نیم میدان در ورودی شهر کوشک ادامه داد: 
اجرای طرح نیــم میدان یکــی از مطالبات 

قدیمی مردم شــهر بوده که امروز با بررسی 
توسط کارشناسان در ورودی اصلی شهر در 
دست اجراســت و در ماه های آینده به بهره 

برداری خواهد رسید.
وی افزود: عــلاوه بر آغاز عملیــات پیاده رو 
سازی وجدول گذاری خیابان بسیج  به مبلغ 
پانصد ملیون ریال، ساماندهی و کانیوگذاری 
کوچه های فرعی خیابان ولیعصر شهر کوشک 
نیز به سرانجام رسیده است که تا کنون ۷0 

درصد پیشرفت داشته است.
مختاری خاطرنشان کرد: تا کنون ۸5 توافق 
در شهرداری شهر کوشــک با هزینه ای بالغ 
بر ۸ ملیارد تومان جهت آزادسازی و عریض 
ســازی خیابان ها انجام شــده است که این 
هم از اتفاقات خوب این دوره شــهرداری و 
شورای اسلامی می باشد.وی ادامه داد: احداث 
بوستان  همچنین احداث یک زورخانه در شهر 
 از دیگر پروژه های در دســت اقدام در سال 

جاری است.

اخبار اصفهان
گــــــزارش

شهردار اصفهان خبر داد:

رونمایی از چشم انداز برنامه جامع شهر اصفهان در روز اصفهان  

بعد از اجرای این 
مراحل، تدوین 

بیانیه چشم انداز 
تحت هدایت شورای 
راهبری برنامه جامع 

شهر اصفهان و توسط 
معاونت برنامه ریزی 

شهرداری انجام 
می شود

شهردار اصفهان گفت: با پایان مرحله اول تدوین برنامه جامع شهر اصفهان، فراخوان انتخاب مشاور مرحله دوم اعلام شده و با طی این مراحل سند 
چشم انداز شهر اصفهان در اول آذرماه روز اصفهان، رونمایی می شود.  

بــه گــزارش اداره ارتباطــات 
رسانه ای شــهرداری اصفهان، 
قدرت الــه نوروزی با اشــاره به 
اینکه برنامه جامع شهر اصفهان 
نخستین برنامه جامع کشور است 
که بعد از نزدیک بــه نیم قرن با 
رویکرد مشارکتی در حال تدوین 
است، اظهار کرد: گزارش تشخیص این برنامه با 
مشارکت نزدیک به دو هزار نفر از شهروندان و 
نخبگان و کارشناســان دستگاه های مختلف 
و از طریق برگزاری جلســات هم اندیشــی با 
این گروه ها به پایان رســیده و در حال تدوین 

چشم انداز شهر اصفهان هستیم.   
وی ادامه داد: تهیه گزارش تشخیص، یکی از 
ورودی های اصلی )منابع اطلاعاتی( چشم انداز 
است. بررسی تاثیر کلان روندها بر آینده شهر 
اصفهــان دیگــر ورودی ) منبــع اطلاعاتی( 
موثر اســت. به همین منظور در اولین قدم از 
تدوین چشــم انداز، هفته گذشته رویدادی با 
عنوان »جهان نما« با حضور نخبگان برگزار و 

چشم انداز شهر، ترسیم شد.  
شــهردار اصفهان تصریح کــرد: در ادامه نیز 
رویداد »دورنما« با هدف آینده نگری اکتشافی 
برگزار خواهد شد؛ به این معنا که فهرستی از 
کلان روندهای جهانی، روندهای منطقه ای و 
روندهای شهری اصفهان در حوزه های مختلف 
از جمله اقتصاد، محیط زیست، فناوری و ... تهیه 
می شود. رویداد »دورنما«، تحت هدایت شورای 
راهبری برنامه جامع شهر اصفهان و شورای عالی 
برنامه ریزی شــهرداری و با محوریت معاونت 
برنامه ریزی شهرداری انجام می شود. مجری 

علمی این ابتکار، دانشگاه اصفهان با همراهی 
سایر دانشگاه های کلیدی شهر اصفهان است 
و ســازمان مردم نهاد دیده بان شهر در زمینه 
شناسایی و ارتباط با نخبگان با دورنما همکاری 
می کند.   شهردار اصفهان تصریح کرد: بعد از 
اجرای این مراحل، تدوین بیانیه چشــم انداز 
تحت هدایت شورای راهبری برنامه جامع شهر 
اصفهان و توسط معاونت برنامه ریزی شهرداری 

انجام می شود.    
وی گفت: شــهروندانی کــه در فرآیند برنامه 
مشارکت داشته  باشند، عضو باشگاه شهر یاران 
خواهند بود و نقش آفرینی آن ها در تاریخ توسعه 
نصف جهان ماندگار خواهد شد. با هماهنگی 
دستگاه های ذی ربط تلاش خواهیم کرد سند 
چشم انداز شهر اصفهان در اول آذرماه همزمان 

با روز اصفهان، رونمایی شود. 
نوروزی افزود: با پایان مرحله اول برنامه جامع، 
فراخوان انتخاب مشــاور مرحله دوم در حال 
برگزاری اســت. برای تهیه برنامه ای در خور 
نصف جهان، شهرداری در صورت فراهم شدن 

شرایط همکاری، از هیچ کمک مالی و فنی دریغ 
نخواهد کرد. 

گفتنی است، برنامه جامع شهر اصفهان براي 
اولین بار در کشور و به صورت پایلوت در شهر 
اصفهان با رویکرد مشارکتي تدوین خواهد شد. 
به این معنا که در تدوین این برنامه، سهم داران 
)ذی نفعان و ذی ضرران(، یعنــی همه افراد و 
گروه هایی که چه مثبت و چــه منفی به طور 
مستقیم یا غیرمستقیم از برنامه تاثیرپذیرفته یا 
بر آن تاثیر می گذارند، دخیل و سهیم خواهند 
بود.  در ســاختار جدید تدویــن برنامه جامع 
نهاد شورای راهبری شــکل گرفته است. این 
شــورا، نهاد مشورتی شورای شــهر و شورای 
عالی شهرسازی و معماری، و مسئول هدایت و 
نظارت بر روند تهیه برنامه توسعه شهر- منطقه 
اصفهان است. این شورا واحد تخصصی نیست 
بلکه منافع همه گروه ها، اشــخاص حقیقی و 
حقوقی مانند اصناف، دانشــگاهیان، نخبگان 
علمی، اقتصادی و رسانه ها را در برنامه توسعه 

شهر نمایندگی می کند.

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
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زنگ بازگشایی 
مدارس
آیین بازگشایی 
مدارس استان 
اصفهان صبح دیروز 
همزمان با سراسر 
کشور با حضور 
مسئولان استانی و با 
رعایت پروتکل  های 
بهداشتی برگزار 
شد.منبع: ایمنا

در شهر

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,138,00010,761,000قدیم

سکه طرح 
10,900,00010,500,000جدید

5,600,0005,400,000نیم سکه

3,170,0003,050,000ربع سکه

1750,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,782,0004,599,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,101,5001,061,300 عیار

طلای آب شده 
4,783,0004,598,000نقدی

یک گرم طلای 
241,472,6001,415,000 عیار

آگهـى  تجدید مزایده عمومـى
شهردارى دولت آباد برخوار در نظر دارد نسبت به  فروش 23 قطعه پلاك زمین با کاربرى صنایع دستى 

واقع در منطقه صنعتى شهر دولت آباد برخوار   از طریق برگزارى تجدید مزایده عمومى اقدام نماید. 
مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه حراست شهردارى: روز چهارشنبه مورخ 99/7/2 

گشایش پاکات: روز پنجشنبه مورخ 99/7/3 
 www.dolatabadcity.ir محل دریافت اسناد: دولت آباد، بلوار طالقانى، پایگاه اینترنتى

تلفن: 031-45822010
 www.iets.mporg.ir :حسن حجتى - شهردار دولت آبادپایگاه ملى اطلاع رسانى مناقصات 97
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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N E W S

ادامه از صفحه یک
... در این شش ماه باشگاه های ورزشی، 
کافه بازی های خیابانی،کلاس های 
زبان و موسیقی و .... به مرور در همان 
ماه های اول باز شــد اما مدارس، نه! 
باید به مســئولین امر گفت مدرسه 
به خودی خود کرونا ندارد بلکه این 
انسان ها هســتند که کرونا دارند و 
منتقل می کنند. پس یــک بام و دو 
هوا نباشید یا مدتی همه جا را تعطیل 
کنید و یا به زندگی عــادی خود باز 
گردید و به کرونا و مرگ و میر ناشی از 
آن و کادر درمان هیچ اهمیتی ندهید. 
کما اینکه اکنون هم همینطور است. 
زیرا پروتکل های بهداشــتی نوشته 
می شود اما مجری قانونمندی برای 
نظارت بر آن وجود ندارد. بر اســاس 
اعلام وزارت آمــوزش و پرورش  ۶۲ 
درصد مدارس دارای جمعیت کمتر 
از ۱۰۰ نفر و ۴۰ درصد مدارس دارای 
جمعیــت کمتــر از ۵۰ دانش آموز 
هستند یعنی مانند شــرایط عادی 
و روزهای طبیعی مدارس اســت و 
می تواننــد کلاس هــای درس را با 
رعایت پروتکل ها برگزار کنند. اما  ۳۸ 
درصد مدارس بالای ۱۰۰ دانش آموز 
دارند که متناسب با متراژ مدرسه  باید 
برای حضور گروه بندی شوند.  گفته 
می شود ۵ نفر کرونایی می تواند در 
عرض یک هفته ویروس را به سراسر 
کشور منتقل کنند که این ۳۸ درصد 
خیلی بیشتر از این میزان است و بیم 
انتشار بیشتر کرونا در سراسر کشور با 
بازگشایی مدارس وجود دارد. البته 
این وزارت خانه توصیه های بهداشتی 
مبنی بر شستن دست ها قبل و بعد از 
پایان هر کلاس به مدت یک دقیقه با 
آب و صابون، زدن ماسک برای تمام 
کادر مدرســه و استفاده از دستکش  
ارائه کرده اســت که این شرایط در 
تمام نقاط کشــور امکان ندارد و در 
برخی مناطق مدارس حتی آب شرب 

هم ندارند!
بازگشایی مدارس در حالی از ابتدای 
هفته جاری آغاز شــده است که ۲۸ 
اســتان کشــور در وضعیت قرمز و 
هشــدار کرونایی قرار دارند و جامعه 
پزشــکی و در راس آن سازمان نظام 
پزشکی، نسبت به آموزش حضوری 
دانش آموزان هشدار داده اند.  گرچه 
بازگشایی مدارس به معنای حضور 
فیزیکی همــه دانش آموزان در همه 
نقاط کشور نیست، اما نگرانی ها درباره 
تجمعات حداقلی دانش آموزان حتی 
در مناطق با ریسک کم نیز وجود دارد. 

اقتصاد استان
02
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تمهیدات متروی اصفهان در آغاز سال تحصیلی
مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان گفت: همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید تمهیدات جدیدی در 

فعالیت متروی اصفهان برای سرویس دهی بهتر به دانش آموزان و دانشجویان بکار گرفته شده است.
احمدرضا طحانیان  اظهار کرد: در حال حاضر مترو از ساعت ۶:۱۵ دقیقه صبح تا ۲۲ با سرفاصله زمانی ۱۵ 

دقیقه در حال سرویس دهی به شهروندان است.
وی افزود: با آغاز سال تحصیلی سرفاصله زمانی تردد رام های قطار شهری تغییر نداشته، اما در زمان های پیک 

تردد و بر اساس تعداد مسافران، قطار بیشتری به خط تزریق می کنیم.
مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان تاکید کرد: تمام دستورالعمل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی در 

مترو اصفهان رعایت می شود و توصیه های بهداشتی از طریق پوسترها و مانیتورهای داخل قطارها و تابلوهای اعلانات داخل 
ایستگاه ها نمایش داده می شود.

وی با بیان اینکه استفاده از ماسک در مترو اجباری است، گفت: علی رغم شرایط مالی نامناسب شرکت به منظور بهبود شرایط و تأمین رفاه حال 
شهروندان و استفاده بهینه از تکنولوژی و صنعت، چهار دستگاه ضد عفونی کننده فرابنفش UVC خریداری شده و ضدعفونی بخش های 

مختلف انجام می شود.

۱۰۰۰ بسته حمایتی تحصیلی برای دانش آموزان
مدیرکل اوقاف و امور خیریه اســتان اصفهان گفت: در سال تحصیلی جدید طرح حمایتی ۱۰۰۰ بسته 

تحصیلی برای دانش آموزان بی بضاعت استان اصفهان تامین شد.
محمدحسین بلک مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: سال تحصیلی جدید بهانه ایی شد 
تاامسال یک هزار بسته تحصیلی از سوی اداره کل اوقاف و امورخیریه استان اصفهان تامین و در اختیار 

دانش آموزان کم بضاعت قرار گیرد.
 او در آیین مهر تحصیلی که در امامزاده شاه میر حمزه برگزار شد افزود: همه ما وظیفه داریم در مسیر علم و دانش 

قدم برداریم چرا که همه ما روی نیمکت های آموزش و پرورش بزرگ شده ایم و باید جایگاه وارزش معلمان که پدران 
و مادران ثانویه ماهستند را بدانیم. مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان با بیان اینکه رهبر معظم انقلاب در سخنرانی 

اخیر خود بر گرامیداشت و تجلیل از مقام معلمان تاکید کردند گفت: این امر برما تکلیف شده است، حامی مجموعه آموزشی کشور 
باشیم و باید این امر در ابعاد مختلف انجام شود. محمدحسین بلک افزود: با اشاره به اینکه یکی از طرح های بابرکت سازمان اوقاف در کل کشور 
تامین بخشی از نیاز دانش اموزان است ادامه داد: هدف از این اجرای این طرح فراهم نمودن فضا و شرایط مناسب تر برای دانش آموزان می باشد 

که با انگیزه و آرامش بیشتر به امر علم آموزی بپردازند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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کادر درمان توانی 
دیگر ندارند، مدت 
زیادی است با این 

بیماری درگیر هستند 
و فرسودگی در آن ها 

اتفاق افتاده است

آرش نجیمی سخنگوی 
دانشــگاه علوم پزشکی 
اصفهــان بــا اشــاره به 
وضعیت کرونا در اســتان 
اصفهان اظهار داشت: در 
حال حاضر هزار و ۹۱ نفر 
در بیمارستان های استان 
اصفهان بستری هســتند و از این تعداد 
نزدیک ۲۰۰ نفر در آی ســی یو بستری 

هستند.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
با بیان این که در طول یک ماه گذشــته 
افزایش موارد بستری در آی سی یو سبب 
شده که موارد فوت در روز بین ۱۳ تا ۱۸ 
نفر افزایش یابد، افزود: همچنان با شیب 
صعودی ابتلا به کرونا در استان اصفهان 
روبه رو هستیم و روز به روز به تعداد کل 

بستری ها اضافه می شود.
او بــا تأکید بــر این که اصفهــان و ۱۱ 
شهرستان آن در وضعیت قرمز هستند، 

گفت: مدت ها است که هیچ روند کاهشی 
ابتلا به بیماری کرونا را در استان اصفهان 
نمی بینیم به دلیل این که در تابســتان 
شاهد تجمعات غیرضروری بسیاری بودیم 
و مردم حساسیتی که قبلاً نسبت به موارد 
پیشگیری داشتند، دیگر رعایت نکردند 
و هر چه صحبت از رعایــت پروتکل ها 
می کردیم مردم رعایت نمی کردند و در 
سطح جامعه به صورت کلی این پایبندی 
را نمی دیدیم و در حال حاضر نتایج آن 
را در افزایــش آمار های ابتــلا به کرونا 

می بینیم.
نجیمی با بیان این که در فصل پاییز جدی 

نگرفتن شیوه نامه های بهداشتی از طرف 
مردم نمود آن بیشتر مشاهده می شود، 
خاطرنشــان کرد: در تعطیلات گذشته 
عدم حساســیت مردم در مسافرت ها و 
برخی از مراسم ها نسبت به رعایت شیوه 
نامه های بهداشتی را شاهد بودیم، اگر 
روال به همین صورت ادامه داشته باشد، 
پاییز بحرانــی در انتظار مردم اســتان 
اصفهان اســت، کادر درمان توانی دیگر 
ندارند، مدت زیادی است با این بیماری 
درگیر هستند و فرسودگی در آن ها اتفاق 
افتاده است و مردم اگر حساسیت نداشته 
باشند با آغاز فصل پاییز شرایط بحرانی 

می شود.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
با اشاره به واکســن آنفلوآنزا بیان کرد: 
اولویت اول برای تزریق واکسن آنفلوآنزا 
گروه های پر خطر و افراد سالمند و افراد 
مبتلا به دیابت، مشکلات قلبی و عروقی و 
پیوندی و مشکلات نارسایی کلیه هستند 
و افرادی که ممکن است با بیماران مبتلا 
به آنفلوانــزا درگیر شــوند، مانند کادر 
درمان، پزشــکان و افرادی که در مراکز 
نگهداری از سالمندان هســتند؛ برای 
کودکان ۶ ماه تا ۶ سال نیز توصیه می شود 

که واکسن آنفلوآنزا تزریق شود.

 اصفهان و ۱۱ شهرستان آن در وضعیت قرمز هستند؛  

پاییز بحرانی اصفهان
سخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان گفت: اگر مردم 
شیوه نامه های بهداشتی را رعایت نکنند و شیب کرونا به همین 
صورت ادامه داشته باشد، پاییز بحرانی در انتظار مردم استان 

اصفهان است.

    سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:   مدت ها است که هیچ روند کاهشی ابتلا به بیماری کرونا را در استان اصفهان نمی بینیم به دلیل این که در تابستان شاهد تجمعات 
غیرضروری بسیاری بودیم

فارس
گـــزارش
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معاون بهره برداری شرکت ذوب آهن اصفهان:

تمرکز ذوب آهن تامین ریل داخل کشور 
است

معاون بهره برداری شرکت ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه سیاست موجود 
وزارت صمت، جلوگیری از واردات ریل مترو و راه آهن به کشور است، گفت: 
شرکت ذوب آهن اصفهان با توجه به نیاز داخل امسال تمرکزی بر صادرات 
ریل نخواهد داشت، اما از نظر کیفیت ریل تولیدی مطابق استانداردهای 

جهانی، هیچ محدودیتی ندارد.
مهرداد تولائیان در گفت وگو با ایسنا، در خصوص آخرین وضعیت تولید ریل 
این شرکت و دریافت گواهینامه استاندارد ملی ایران برای تولید آن، اظهار 
کرد: در حال حاضر استاندارد ریل مورد استفاده در دنیا EN۱۳۶۷۴ است 
که ریل تولیدی ذوب آهن نیز مطابق با آن است و هفته گذشته نیز موفق به 

دریافت گواهینامه استاندارد ملی برای ریل خود شد.
وی با تاکید بر اینکه از نظر کیفیت امکان صادرات محصول ریل ذوب آهن 
وجود دارد، گفت: با توجه به نیازهای داخل کشور و قراردادهای موجود ذوب 
آهن برای تحویل ریل، این شرکت در سال جاری برنامه ای برای صادرات 
ریل خود ندارد و با توجه به تعهدات موجود اولویت ذوب آهن تامین نیاز 

داخل است، تا وزارت راه و شهرسازی ناچار به واردات ریل نشود.
معاون بهره برداری شرکت ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه حتی تا نیمه 
نخست سال آینده نیز شرکت ذوب آهن تعهد تحویل ریل برای ۶ محور مهم 
کشور را در دستور کار خود قرار دارد، اظهار کرد: با توجه به سیاست وزارت 
راه و شهرسازی بر توسعه حمل و نقل ریلی، شرکت ذوب آهن در حال حاضر 
با توجه به نیازهای موجود کشور ذوب آهن می تواند ۱۰۰ درصد نیازهای 
ریلی داخل را تامین کند و در این خصوص با وزارت راه و شهرســازی در 

تعامل و هماهنگی کامل قرار دارد.
وی افزود: شرکت ذوب آهن اصفهان اکنون برای تمام پروژه هایی که تا 
یک سال و نیم آینده در برنامه وزارت راه و شهرسازی است، قرارداد منعقد 
کرده و ماهانه با دستور این وزارتخانه برای محورهای مختلف ریل را ارسال 

می کند.

گــــزارش

انرژی

افزایش 2۷ درصدی تولید برق نیروگاه اصفهان
مدیرعامل شــرکت مدیریت تولید 
برق اصفهان گفت:میزان تولید برق 
نیروگاه اصفهان در پنج ماهه ابتدایی 
امسال 2۷ درصد رشد نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته داشته است.

امیر نریمانی مدیرعامل شرکت مدیریت 
تولید برق اصفهــان میــزان تولید برق 

نیروگاه اصفهان در پنج ماهه ابتدایی امسال را با رشد ۲۷ درصدی نسبت به مدت مشابه سال گذشته بیش از دو 
میلیارد کیلووات ساعت اعلام کرد و گفت: نیروگاه اصفهان در این مدت بیش از یک میلیارد و ۸۱۳ میلیون کیلو 

وات ساعت برق تولید و تحویل شبکه سراسری داده است.
نیروگاه اصفهان با پنج واحد بخاری مولد برق با ظرفیت های متنوع و مجموع ظرفیت نامی ۸۳۵ مگاوات برق در 

جنوب غربی شهر اصفهان و در حاشیه رودخانه زاینده رود واقع است.
همچنین با اجرای طرح های تبدیل سیستم خنک کن واحد های ۴ و ۵ از نوع تر به خشک و راه اندازی تصفیه خانه 
پســاب، علاوه بر رفع محدودیت تولید، ســالانه در حدود پنج میلیون مترمکعب نیز در مصرف آب صرفه جویی 

خواهد شد.



بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار
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دکتر غزاله اسلامیان، عضو 
هیأت علمی گــروه تغذیه 
بالینــی و رژیــم درمانــی 
دانشکده علوم تغذیه دانشگاه 
علوم پزشکی شهید بهشتی 
درباره نقش تغذیه در بیماری 
کرونا می گوید: در مصرف ویتامین ها و نقش 
تغذیه، یکی تأمین نیازها و تقویت سیستم 
ایمنی بدن و دیگری کنتــرل اضافه وزن و 
چاقی مطرح است که دومی اهمیت بالاتری 
دارد به طوری که در صورت نامناسب بودن 
تغذیه و چاق شدن بدن، همین مساله هم 

سیستم ایمنی بدن را تضعیف می کند.
او تأکید می کند : مردم خیلی نباید به دنبال 
مصرف موادی باشند که سیستم ایمنی بدن 
آنها را تقویت کنند بلکه باید بیشتر به این 
مساله توجه داشته باشند که اضافه وزن پیدا 
 نکنند یا به طورکلــی، مانع از ایجاد عوامل

 زمینه ای ابتلا به کرونا شوند.
اســلامیان می گوید: همه افراد بســته به 
گروه ســنی، نیازهای تغذیه ای به برخی 
موادمغذی اعم از ویتامین ها و املاح دارند. 
البته کربوهیدرات، پروتئین و چربی هم به 
عنوان درشت مغزی موردنیاز بدن ماست. اما 
در صورت داشتن یک رژیم غذایی متعادل، 
افراد می توانند انواع ویتامین ها، موادمغذی 
و املاح را از موادغذایی داشته باشند و دیگر 

نیازی به مصرف مکمل ها نیست.
او ادامه مــی دهد: درواقع افــرادی نیاز به 

مصرف مکمل های غذایی دارند که از نظر 
جسمانی دچار کمبود است؛ جذب بدنشان 
دچار اختلال اســت به عنــوان مثال، فرد 
سالمندی که بدنش قادر به جذب ویتامین 
B12 نیســت و این فرد بســته به آزمایش 
انجام شــده و باتوجه به تشخیص پزشک 
باید نسبت به تزریق این ویتامین اقدام کند.
 ویتامین D مجازترین مکمل مصرفی

این متخصص تغذیــه تأکید می کند تنها 
ویتامینی که مکمل آن باید در تمام گروه 
های سنی دریافت شود، ویتامین D است 
چرا که این ویتامیــن را در رژیم غذایی به 
اندازه بســیار محدود داریم و در کشور هم 
غنی ســازی موادغذایی بســیار کم انجام 
می شود بنابراین افراد باید بعد از آزمایش و 
نظر متخصص، ویتامین D را مصرف کنند. 
درواقع مدت زمان مصــرف و دوز مصرفی 
آن را پزشک بســته به نیاز بدن مشخص 
می کند. افراد توجه داشــته باشند که دوز 
بالای مصرفی ویتامین D مسمومیت زاست 
و می تواند خطرناک باشد.اســلامیان در 
ادامه می گوید: عملکرد سیستم ایمنی به 
مقدار متعادل و کافی به تمام مواد مغذی 
یا ریزمغذی ها نیــاز دارد. اگر پروتئین ها، 
کربوهیــدرات و چربی ها را که درشــت 
مغذی ها هستند، کنار بگذاریم، می توان 
از ریزمغذی ها به آهن، ســلینیوم، روی، 
منیزیم، ویتامین های گــروه B، ویتامین 
C و ویتامین های محلول در چربی مانند 

ویتامین A، D و E اشاره کرد.
 افسارگریخته ویتامین C نخورید

اســلامیان در ادامه یادآوری کــرد : نباید 
خودســرانه مکمل ها را اســتفاده کرد به 
طوری که به عنوان مثــال، مکملی مانند 
ویتامین C برای دفع از بدن، همراه با اگزالات 
دفع می شود و این مسئله برای کسانی که 
سابقه خانوادگی ابتلا به سنگ کلیه داشته یا 
خودشان پیش از این مبتلا بوده یا در حال 
حاضر سنگ کلیه دارند، بسیار حائز اهمیت 

 C است و هرگز برای چنین افرادی ویتامین
توصیه نمی شود.به گفته این پزشک تغذیه، 
باید توجه داشت که مصرف مقدار اضافی 
ویتامین های محلول در آب مانند ویتامین 
C فایده ای برای بدن ندارد چرا که از بدن 
دفع می شــود. او توصیه کرد که مکمل ها 
را نباید خودسرانه استفاده کرد چرا که هر 
کدام ممکن است عوارض خاص خودشان 

را داشته باشند.
 کم آبی، ایمنی بدن را پایین می آورد

او در ادامه به نقش دریافت آب و مایعات در 
تقویت سیستم ایمنی بدن اشاره کرد و گفت: 
کم آبی به شدت می تواند سیستم ایمنی 
بدن را تضعیف کند بنابراین، حتما افراد باید 
به اندازه آب بنوشند. بهترین شاخص برای 
مصرف آب کافی، توجه به رنگ ادرار است 

به طوری که هر چه رنگ ادرار کم رنگ تر 
باشد، نشــان دهنده این است که دریافت 

مایعات کافی است.
پزشکان ممکن است از نظر میزان مصرف به 
6 تا 8 لیوان آب در روز اشاره کنند اما گاهی 
یک فرد به دلیل جثه و وزن بالاتری که دارد 
به حجم آب بیشتری نیاز دارد بنابراین، اگر 
رنگ ادرار را ملاک قــرار دهیم، بهتر می 
تواند در تأمین آب موردنیــاز بدن به افراد 

کمک کند.
 نقشی کلیدی ویتامین ها در ایمنی 

بدن
اسلامیان درباره لزوم مصرف مکمل های 
ویتامین برای تقویت سیســتم ایمنی به 
ویژه در دوران کرونا به سیناپرس می گوید: 
ویتامین ها نقش مهمــی در انجام فعل و 

انفعالات شــیمیایی بدن ایفا می کنند به 
طوری که گاهی برخی آنزیم ها برای فعالیت 
بهتر نیازمند ویتامین هایی هستند که به 
عنوان کوآنزیم یا کمک کننــده آن آنزیم 
عمل می کنند که به عنوان مثال اگر قرار 
است پروتئین های تقویت کننده سیستم 
ایمنی در بدن افراد ســاخته شوند، وجود 
برخی آنزیم ها لازم هستند که به یک سری 
ویتامین و املاح نیاز دارند.بنابراین، مصرف 
مکمل ها در حد نیاز توصیه می شــود به 
طوری که اگر فردی به تشــخیص پزشک 
متوجه شــد که دچار کمبود ویتامینی در 
بدن است، باید یا از طریق موادغذایی آن را 
جبران کند یا در صورتی که کمبود خیلی 
شدید بوده و فرد حتی دچار سوءتغذیه هم 
شده باشد، مصرف مکمل های ویتامین می 

توانند در تقویت سیستم ایمنی هم تأثیرگذار 
باشند.اما اگر کمبود ویتامین بدن فرد خفیف 
است و با رژیم غذایی قابل حل است، مشکلی 
وجود ندارد ولی اگر فردی مبتلا به کم خونی 
شدید است، حتما باید مکمل آهن مصرف 
کند چرا که به شدت فرد کم خون سیستم 
ایمنی ضعیفی داشته و در معرض ابتلا به 
کرونا قرار می گیرد. بنابراین می توان نتیجه 
گرفت که اگر مکمل ها به درستی و در جای 
خود مصرف شوند، بسیار می توانند نقش 
مؤثری در تقویت سیستم ایمنی داشته و از 
ابتلا به کرونا جلوگیری کنند اما باید توجه 
داشت که این مسئله باید فرد به فرد مورد 
بررسی قرار گیرد و نمی توان یک نسخه کلی 

در مورد همه افراد تجویز کرد.

سیستم ایمنی را با رژیم غذایی قوی کنید تا کرونا نگیرید
 درست است که بســیاری از افراد به صورت خودسرانه اقدام 

به مصرف آنها می کنند و به ویژه در دوران همه گیری ویروس 

کرونا، این کار با وسواس بیشتری هم صورت می گیرد، اما مساله 

اینجاست که مصرف مکمل ها باید با تجویز پزشک و تنها در 

صورت نیاز بدن، استفاده شود در غیر این صورت بدن ممکن 

است دچار مسمومیت ناشی از آن شود.

مصرف مقدار 
اضافی ویتامین 

های محلول در آب 
 C مانند ویتامین

فایده ای برای بدن 
ندارد چرا که از بدن 

دفع می شود.

استفاده همگانی از واکسن آنفلوانزا توصیه نمی شود
سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: سال گذشــته کمتر از دو میلیون دوز واردات واکسن 
آنفلوآنزا داشــتیم، اما این رقم امســال به ۱۱ تا ۱۲ میلیون دوز افزایش خواهد یافت اما 

واکسیناسیون همگانی آنفلوانزا توصیه نمی شود.
 کیانوش جهانپور افزود: همکاران شــبکه بهداشتی کشور ســال گذشته، ۲۵۰ هزار دوز 
واکســن دریافت کردند که امســال با افزایش ۱۰ برابری توزیع واکســن در شبکه های 
بهداشت، دو میلیون و ۵۰۰ هزار دوز واکســن برای گروه  های در معرض خطر و پرخطر 
یعنی واکسیناسیون مادران باردار و بیماران خاص توزیع می شود و این گروه از جمعیت، 

رایگان واکسینه خواهند شد.
رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت خاطرنشان کرد: همچنین برای 
سایر گروه  ها و افراد نیز بالغ بر 8.۵ میلیون دوز واکســن آنفلوآنزا در نظر گرفته  شده که 
اواخر شهریور در شبکه توزیع دارویی و داروخانه ها توزیع شده و در قبال هر کد ملی یک 

دوز واکسن قابل تحویل خواهد بود.
وی تاکید کرد: واکسیناسیون همگانی آنفلوآنزا به هیچ وجه توصیه نمی شود، علاوه برآن، 
اینکه شایعه شده برای دریافت واکسن، ثبت نام در داروخانه  ها صورت می گیرد نیز صحت 
ندارد و نه تنها هدف خیرخواهانه ندارد، بلکه به نظر می رسد این یک کلاهبرداری است و 

عده ای در پی سوء استفاده هستند.
جهانپور ادامه داد: به رغم همه مشکلات ارزی، برای تهیه و توزیع و مصرف منطقی واکسن 
آنفلوآنزا مشکلی وجود نخواهد داشت و واکسن برای گروه  های در معرض خطر و پرخطر 

فراهم است، بنابراین تقاضای کاذب و هزینه بی جا نباید ایجاد کرد.
سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: برآورد وزارت بهداشت این است که امسال نسبت به 
سال گذشته در مورد آنفلوآنزا حتی ممکن است مشکلات کمتری داشته باشیم؛ زیرا مردم 
نکات بهداشتی را بیشتر رعایت می  کنند، کمتر در مکان  های عمومی و تجمع ها حاضر 
می شوند، از ماسک استفاده می  کنند و این مراقبت  ها همزمان در کنترل کرونا و آنفلونزا 

موثر خواهد افتاد.

وی گفت: خوشبختانه امسال تامین واکسن آنفلوآنزا 
برای بیماران خاص و مادران باردار  ۱۰ برابر سال 
قبل اســت، در حالی که تامین واکســن برای 
ســایر گروه  های پرخطر نیز ۵ یا  6 برابر سال 
گذشته است. واکسن آنفلوآنزا از منابع معتبر و 
شرکت  های برتر اروپایی که مورد تایید سازمان 

بهداشت جهانی هســتند، تهیه شده و دقت نظر 
کافی برای تهیه آن صورت گرفته است.

وی افزود: هر فرد با مراجعه به داروخانه و با ارائه کارت 
ملی و ثبت کد ملی می تواند واکســن آنفلوآنزا را تهیه کند. 

تا قبل از پایان شهریور توزیع واکسن آنفلوآنزا آغاز می شود و تلاش  بر این 
است که تا آن زمان بخش اعظمی از واکسن  ها وارد شده و توزیع آنها انجام شده باشد و هر 

فرد طبیعتا نمی  تواند بیش از یک واکسن خریداری کند.

 سلامت نیوز 
گزارش
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واتساپ ۰9۱۲۲9۰77۵8
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استخدام سرپرست برند آقا در شرکت 
نگین صنعتی جنوب

واتساپ ۰9۰۲47۵۰۰۱4

دعوت به همکاری جهت اعطای 
رسمی نمایندگی بیمه سامان

موبایل ۰9۱3۵684۰48

استخدام حسابدار در شرکت پخش 
بهداشتی بامداد کیمیانفیس در 

اصفهان
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استخدام فروشنده آقا در یک مجموعه 
معتبر در اصفهان

موبایل ۰937۲76۰867

استخدام نصاب شیرآلات در یک شرکت 
معتبر در اصفهان

تلفن ۰3۱3۲3۵۲3۲7

استخدام مسئول فروش در یک شرکت 
بازرگانی در اصفهان

واتساپ ۰9۱3۲۰36۰4۲

استخدام راننده با خودرو سواری آقا 
در یک شرکت معتبر در اصفهان

تلفن ۰3۱3۲۲۱8۰۰۰

استخدام کارشناس مستند سازی 
وآرشیو)DCC( در اصفهان

estekhdam.job1399@gmail.com

استخدام کارشناس الکترونیک و 
کارشناس بازرگانی در اصفهان

موبایل ۰9۱333۲466۰

استخدام کارشناس برنامه ریزی و 
کنترل تولید آقا در اصفهان
hr-jazb@outlook.com

استخدام کارشناس فنی انبار آقا 
در شرکت کیان پارت گستر در 

اصفهان
تلفن ۰3۱373۵۲97۱

گزارش

با توجه به در پیش بودن فصل پاییز و احتمال 
افزایش همزمان آبتلا به آنفلوآنزا و کرونا، در این مطلب به 6 توصیه و دســتورالعمل طب 
سنتی در حوزه پیشــگیری از ابتلا به سرما خوردگی و آنفلوآنزا اشــاره و 8 دستورالعمل 

درمانی برای آن ذکر شده است.
 امسال با توجه به همه گیری شدید کرونا در کشورمان و در سطح جهان، نگرانی ها از آغاز 
فصل پاییز و همه گیری آنفلوآنزا نسبت به سال های قبل، دوچندان شده است و متأسفانه 
موج هراس شدیدی هم درباره خطرات همزمان شدن همه گیری کووید ۱9 و آنفلوآنزا به 

جامعه تزریق شده است.
یکی از توصیه های وزارت بهداشت برای کســب آمادگی برای ورود به فصل پاییز امسال، 
تزریق واکسن آنفلوآنزا است در حالی که تا به امروز مناقشاتی بر سر برخی عوارض تزریق 

این واکســن های وارداتی و میزان اثر و قدرت واکسینه کردن آن در میان بوده چرا 
که برخی از کشورهای جهان، تزریق این واکسن را در کشور خود، محدود یا ممنوع 
کرده اند و بسیاری از افرادی که ســال های گذشته این واکسن را تزریق کرده اند، به 

آنفلوآنزا مبتلا شده  و عملًا شاهد اثر پیشگیرانه این واکسن وارداتی نبوده اند! 
اما در حوزه طب سنتی، اصل مهم و حیاتی برای پیشــگیری از ابتلا به بیماری  های 
واگیردار مانند سرما خوردگی، آنفلوآنزا، کرونا و ... بر "تقویت سیستم ایمنی یا همان 
حفظ تعادل مزاجی بدن " است؛ یعنی از طریق رعایت تدابیر تغذیه ای و حفظ الصحه، 
این امکان و توانایی را برای بدن خود فراهم کنیــم که حتی در صورت قرار گرفتن در 
معرض عامل بیماری زا نیز بتواند از عهده تدبیر بیماری درآید و از طریق سیستم ایمنی 

یا آن را دفع کند یا در صورت ابتلا، به راحتی از عهده عوارض آن درآید.
در ادامــه به 6 توصیه و دســتورالعمل طب ســنتی در حــوزه پیشــگیری از ابتلا به 

سرما خوردگی و آنفلوآنزا اشاره شده و 8 دستورالعمل درمانی برای آن ذکر شده است:
۱. مهمترین علت زمینه ساز سرماخوردگی در اواخر تابستان و اوایل پاییز، گرم و سرد شدن 
ناگهانی بدن است لذا کولر منزل را به جز ساعات نیمه روز و به صورت موقت خاموش کنید؛ 

از کولر ماشین وقتی بدن گرم است و عرق کرده اید استفاده نکنید.
۲. چنانچه خود و خانواده تان تاکنون حجامت نکرده اید یا بیش از 6 ماه از آخرین حجامتتان 

گذشته است و منعی برای آن وجود ندارد، در نخستین فرصت اقدام کنید.
3. هفته ای دو سه نوبت "بادکش" ریه را انجام دهید تا سیستم ایمنی بدنتان تقویت شود.

4. از خوردن بســتنی، نوشــابه، آب یخ و زیاده روی در مصرف اغذیه با طبیعت سرد مثل 
ماست، خیار و سالاد پرهیز کنید.

۵. با سرد شــدن هوا قبل از خروج از ســاختمان، کلاه بر ســر بگذارید و دهان و بینی را 
بپوشانید.

6. در اماکن عمومی از بخور اسفند یا عرق نعناع یا اکالیپتوس استفاده کنید.
 8 توصیه درمانی برای سرماخوردگی و آنفلوآنزا

۱. در اغلب موارد، نیازی به مصرف آنتی بیوتیک نیست مگر این که عفونت و تب بالا وجود 
داشته و لوزه ها چرکی شده باشند.

۲. از تزریق آمپول کورتون مثل بتامتازون و دگزامتازون اکیــداً بپرهیزید زیرا با تضعیف 
سیستم ایمنی بدن می توانند موجب پیشرفت بیماری شوند.

3. زکام )آبریزش بینی( نباید با مصرف قرصهای سرماخوردگی و آنتی هیستامین درمان 
شود زیرا در درازمدت باعث امراض شدیدتر مثل سینوزیت می شود.

4. در صورت بروز گلودرد، مقداری سرکه طبیعی و گلاب )نسبت ۱ به ۵( مخلوط و مرتب 
در طول روز غرغره کنید.

۵. در صورت بروز تب، "آب سیب طبیعی تازه" بنوشید و پاشویه کنید.
6. تا زمان بهبود کامل، هر روز پشت ریه ها را به مدت ۱۵ دقیقه بادکش کنید.

7. در صورت بروز سرفه، هر روز صبح با شیر و نشاسته و کمی گلاب، فرنی تهیه و میل کنید؛ 
در طول روز ۱۵۰ گرم کلم برگ سبز را پخته و میل کنید؛ در مواردی که سرفه شدید است 

شب قبل از خواب یک عدد زرده تخم مرغ عسلی بخورید.
8. مقالات علمی نشــان داده که مصرف دمنوش آویشــن و زنجبیل اثرات ضدالتهابی و 
ضدســرفه و خلط خوبی دارد و در همه گیری حاصل از آنفلوانزا می تواند موجب کاهش 

عوارض بیماری شود.

۱۴ توصیه و دستورالعمل طب سنتی برای پیشگیری و درمان "آنفلوآنزا"

هشدار فوق تخصص 
آی سی یو بیمارستان مسیح 

دانشوری درباره ابتلای 
کودکان به کرونا

فوق تخصص ای سی یو بیمارستان مسیح 
دانشوری گفت: اگر کودکان به ویروس 
کرونا مبتلا شوند ما کشــوری نیستیم 
که بتوانیم مقاومت کنیــم و باید به این 

موضوع دقت کنیم.
 محمدرضا هاشــمیان، فــوق تخصص 
آی سی یو بیمارســتان مسیح دانشوری 
و استاد دانشگاه شهید بهشتی در مورد 
بازگشایی مدارس و برگزاری کلاس های 

حضوری در لایو اینستاگرام خود گفت: 
اگر کودکان به ویروس کرونا مبتلا شوند 
ما کشوری نیســتیم که بتوانیم مقاومت 

کنیم و باید به این موضوع دقت کنیم.
وی ادامه داد: من طبیب اطفال نیستم اما 
آنهایی که در این حوزه متخصص هستند 
در حال حاضر از وضعیتــی که بخواهد 
پیش بیاید نالان هســتند، من خواهش 

می کنم از این شرایط بترسید.
هاشــمیان بیان کرد: وقتــی مدارس را 
باز کنیــد و این گرفتاری بــرای ده بچه 
پیش بیاید، خدایی نکرده بعد برای تعداد 
بیشــتری پیش می آید، اگر هــزاران بار 
بگوییم که بچه ها کرونــا نمی گیرند، اما 
بچه هایی که جثه های بزرگتری دارند و 
مثلًا ۱۲ یا ۱3 ساله یا بچه هایی که در سن 

بلوغ هستند اگر به ویروس درگیر شوند 
ما واقعاً خودمان را نمی بخشیم.

این فوق تخصص افــزود: ما صحنه هایی 
را دیدیم که اگر این عزیزان و روســای 
ما آن صحنه هــا را می دیدند به واضحی 
در تلویزیــون می گفتند که مــا اجازه 
نمی دهیــم مــدارس بــاز شــود، من 
صحنه های بســیار بدی دیدم و صورت 

خود را با سیلی سرخ نگه داشتم.
وی ادامــه داد: مــا صحنه های بســیار 
فجیعی در مرگ و میر کرونــا دیدیم و 
دیگر حوصله دیدن چیزهای بدتر از این 
را نداریم لذا هشدار من یک هشدار خاص 
نســبت به مدارس اســت و ما کشوری 
نیســتیم که در خصوص درمــان کرونا 

کشور صاحبنظری باشیم.

رعایت پروتکل های 
بهداشتی توسط 

دانش آموزان دبستانی  بیشتر 
شبیه شوخی است

رئیس کمیسیون بهداشت مجلس شورای 
اسلامی گفت: اگر فکر  کنیم دانش آموزان 
مقاطــع پایین را طوری مدرســه می بریم 
که پروتکل ها رارعایت کنند بیشتر به یک 
شوخی شبیه است.به گزارش بهداشت نیوز: 
حسینعلی شــهریاری، رئیس کمیسیون 
بهداشت مجلس شــورای اسلامی ضمن 
تبریک آغاز سال تحصیلی گفت: ما به طور 
جد نگران ســلامت دانش آموزان هستیم. 

اینکه فکر کنیم دانش آمــوزان مخصوصا 
مقاطع پایین را طوری مدرســه ببریم که 
پروتکل هــا رارعایت کنند بیشــتر به یک 
شوخی شبیه است.وی افزود: از وزیر شنیدم 
که با روش های اروپا مدارس را بازگشــایی 
می کنیم این هم فکر می کنم شــایعه است 
و اگر مطرح هم شــده باشــد باز هم شبیه 
شوخی است که مدارس را به ویژه در مناطق 
محروم با اروپا مقایســه کنیم.شهریاری با 
اشــاره به اینکه رئیس جمهــور خود قرار 
است آغاز سال تحصیلی، مدارس را مجازی 
افتتاح کند، چرا خود حضور پیدا نمی کند؟ 
اظهار کرد: نمی تــوان بچه ها را حضوری به 
مدرســه بفرستیم ولی خودشــان مجازی 
در مراسم شــرکت کنند. اگر اتفاقی برای 
فرزندان ما بیفتد ابتــدا رئیس جمهور باید 

پاسخگو باشد بعد وزیر آموزش و پرورش. 
پاییز آنفلوآنزا هم می آید اکثر مناطق قرمز 
هستند و امیدواریم اتفاقی نیفتد.وی ادامه 
داد: یک شــنبه بعدازظهر معاونان آموزش 
و پرورش و بهداشــت را دعــوت کردیم به 
مجلس بیایند و پاسخ دهند. اگر سلامت به 
خطر بیفتد ما برخورد خواهیم کرد. بسیاری 
خانواده ها توان خرید ماســک ندارند. واقعا 
چه تصیمیاتــی گرفته می شــود؟ توصیه 
متخصصان را رعایت نمی کنند و چند دسته 
گل به آب داده اند. در ســتاد کرونا با اینکه 
گفته شــد دو نفر از مجلس حضور داشته 
باشند هنوز این افراد را دعوت نکرده اند. یک 
عده دولتی هستند و خودشان تصمیم گیری 
می کنند. پیگیــر موضوع خواهیــم بود، 

امیدواریم اتفاقی برای فرزندان ما نیفتد.
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 The death rate at work in the 
country is 5.5 percent, which is 
twice less than the global and 
Asian rates, said deputy minister 
of labor and social welfare.
Talking to IRNA on Friday, Hatam 
Shakarami said that protecting 
the workforce means ensuring 
the safety of working conditions 
in a way that maintains the 
health of the workforce.Surge 
in production and promoting 
productivity in workplaces 
will not be materialized in the 
absence of efficient and healthy 
workforce, he said, noting that all 

the existing capacities were used 
to prepare the work environment 
for a healthy activity and achieve 
the goals of the firms.The latest 
statistics show that the average 
accident rate leading to deaths 
in workplaces in the world is 
about 11% per 100,000 workers, 
13% in Asia and 3% in Europe, 
5% in the United States, 5.5% in 
Australia and 17% in Africa, he 
said, noting that the figure in Iran 
is 5.5 percent, that is to say the 
condition in Iran is better than 
those in Africa and Asia, as well as 
global average.

Tehran-
Madrid 
weekly flights 
underway
The direct flights 
between the 
Iranian and Spanish 
capitals resumed on 
September 2, after 
17 years, and are 
currently underway 
on a weekly basis.
M o h a m m a d r e z a 
Karimiyan, the deputy 
head of the airport 
operation at Imam 
Khomeini Airport 
Company, announced 
the resumption of 
weekly flights of Iran 
Air between Tehran 
and Madrid this week, 
saying, "Following a 
series of measures by 
the Iranian Embassy 
in Spain and through 
the coordination with 
the Civil Aviation 
Organization, and the 
Airlines of the Islamic 
Republic of Iran (Iran 
Air), as well as Spanish 
domestic institutions, 
the license for ordinary 
flights of Iran Air on the 
Tehran-Madrid route, 
was received,” IKAC 
news reported.
“Accordingly, the 
flights will be operated 
on Wednesdays each 
week.”
The flights will depart 
from Imam Khomeini 
International Airport 
at 09:50 a.m. and the 
return flight will leave 
Madrid on the same 
day at 15:30 local time.
Karimiyan noted 
that currently, many 
flights operate from 
Imam Khomeini 
I n t e r n a t i o n a l 
Airport to European 
cities including 
London, Moscow, 
Paris, Amsterdam, 
Milan, Vienna and 
Manchester
Passengers arriving 
by air must provide 
negative COVID-19 
test results in English 
to gain entry to Iran 
their PCR tests for the 
coronavirus must have 
been conducted not 
more than 72 hours 
before boarding, he 
added.
Based on a statement 
by Iran Air, passengers 
with Visa C (tourist 
visa) will not be 
allowed to take the 
flight till further notice.
The country has been 
trying to resume its 
international flights 
after the coronavirus 
pandemic hit the 
sector since early 
2020.
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Deaths at work in Iran half the global 
average

In an exclusive 
note he stated: 
While we faced 
the invasion of 
c o r o n a v i r u s , 
development in 
China and the rest 

of the world has faced new 
conditions and entered a new 
era.
A few days ago, Chinese 
President Xi Jinping made 
an important speech 
about China's economic 
development and open 
economic approach to the 
outside world
In his speech, he explicitly 
pointed out that China is 
creating a new model for 
the realization of economic 
development with the focus 
on China's domestic economic 
cycle and the interaction of 
domestic and foreign cycles in 
the economic field to achieve 
a new model of development; 
In this context, China, while 
raising the level of economic 

openness to the outside world, 
will create a new structure of 
free economy with a higher 
level than before.
Declaring of this important 
policy sends the message to 
the world that while facing 
coronavirus invasion and 
global economic downturn, 
the process of opening the 
gates of China's economy 
to the world has not been 
blocked, but these gates are 
becoming more and more 
open.
By deepening the domestic 
reform process, relying on 
lower tariffs, minimizing 
negative lists, creating more 
market access, enacting 
more clear market rules, and 

providing a more attractive 
business environment for 
China to establish.
The friendship between the 
people of China and Iran is 
deep and lasting, and our 
Iranian friends are also 
concerned about economic 
and social development in 
China, so I would like to make 
some points in this regard:
First, creating a new model 
of development by China 
has been an inevitable 
choice based on facts and 
history. The world today is 
experiencing great and 
unprecedented conditions 
and developments that the 
outbreak of the coronavirus 
has accelerated these changes 

and developments.
China attracted hundreds of 
thousands of global customers 
in June with Canton Fair 
virtual exhibition, showcasing 
about 1.8 million export 
products; In early September, 
China will host a trade services 
fair with more than 140 
international organizations, 
foreign agencies located in 
China, and active business 
associations and institutions.
The new model of 
development in China will also 
provide wider opportunities 
for all countries in the world. 
In this way, China's gates to 
the outside world will not be 
closed, but it will be more and 
more open.

Iran, Turkey discuss ways 
to promote bilateral trade; 
Iranian official
Turkey joint chamber of commerce Mehrdad 
Sa'adat Dehqan announced that despite the 
coronavirus outbreak, Iran's exports to Turkey 
have increased.
Speaking to ILNA news agency, the Iranian official 
said that fortunately, after the reopening of the 
borders between Iran and Turkey, mutual trade 
resumed and is now proceeding rapidly.
“Trade relations between the two countries 
are increasing because we are in high-quality 
negotiations with Turkey, which is hoped to be 
fruitful.”
“Turkey is also very keen to cooperate and invest 
in Iran,” he added.
In a relevant development in April, Iranian 
President Hassan Rouhani and his Turkish 
counterpart Recep Tayyip Erdogan in a phone 
conversation underlined that the trade relations 
between the two countries should continue 
similar to the past amid the anti-coronavirus 
battle.
Referring to the resumption of Turkish flights 
to Iran, Mehrdad Sa'adat Dehqan added “These 
flights must be resumed as soon as possible and 
we hope it will take place on a certain date.”
Iran's trade with Turkey totaled $1.07 billion 
during January-June to register a decrease of 
72.54% compared with the first half of 2019, data 
released by Turkish.
Following the outbreak of coronavirus that forced 
the shutdown of almost all Iranian borders, some 
88% of the country’s crossings have reopened 
for trade exchanges and passenger traffic, says 
Mojtaba Mousavian, deputy head of Trade 
Promotion Organization of Iran.
All roads go to Iran now
A short look at the Asian main roads show that 
the location and role of Iran is on key importance, 
thus further efforts must be made to develop the 
corridors and prepare infrastructures of land, sea, 
and air transport.
The special location of the country has made 
expansion of international transportation a 
main interest for the Ministry of Roads and Urban 
Development in the past seven years.
The present report tries to cast a brief look at the 
role Iran in Asian network of transportation.
Iran is a part of numerous Asian highways: AH1, 
AH3, AH70, AH 71, AH72, AH75, A78, and AH82. 
These roads either pass through or come to Iran.
The above-mentioned highways are each a 
part of a different corridor and have a unique 
role. Some even connect Iran to Central Asia – 
Kyrgyzstan- Turkmenistan-Afghanistan-Iran 
(KTAI) Corridor and North-South Corridor. 
Chabahar Port has a key role in the latter, because 
it is only 950 km away from Afghanistan and 1,827 
km away from Sarakhs on the Iranian border with 
Turkmenistan.
North-South Corridor
KTAI was officially inaugurated in mid-August 
2020 with exporting tea and car tires from Iran 
to Uzbekistan. The road also helps the security of 
Iran’s eastern neighbor as well.
KTAI Corridor
Transit through the KTAI Corridor is done based 
on TIR Convention, which started in 1959 and 
was replaced in 1975. 58 countries are a member 
of the convention now, which allows them to 
transport goods more quickly through easing 
the customs laws, which considerably reduces 
the costs and time of transport. Iran has been a 
member since 22 May 1984.  

In a note entitled "China's New Development 
Model and Opportunities for the Global 
Economy", Chinese Ambassador to Iran Chang 
Hua noted the deep and lasting friendship 
between the two nations stressing Beijing 
continues to maintain its position as Tehran's 
first trading partner.

Beijing will remain as a leading trading partner 
of Tehran: Chinese Ambassador to Iran
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Pakistan keen on highest 
level of trade with Iran: 
Pakistani Advisor
Pakistan’s Advisor to the Prime Minister on 
Commerce and Investment announcing his 
participation in the upcoming 9th meeting of 
Iran-Pakistan Joint Trade Committee, to be held 
in Tehran, says that Pakistan is determined to take 
trade relations with Iran to the highest level.
Abdul Razak Dawood a senior politician and 
a well known business personality made the 
remarks during an exclusive interview with 
IRNA on Saturday.After the formation of the 
incumbent government of Pakistan, he was 
appointed as Prime Minister Imran Khan’s Advisor 
on Commerce and Investment.He has served as 
Minister of Commerce in the cabinet of former 
Pakistani military ruler Pervez Musharraf from 
1999 to 2002. In May 2019, he and Pakistani Prime 
Minister Imran Khan paid a two-day visit to Iran, 

during which he met with Minister of Industry and 
Trade Reza Rahmani.
The Advisor to the Prime Minister hosted the Iran’s 
Minister of Industry and Trade and delegation 
in Islamabad in mid-July last year, and the two 
countries held detailed talks on deepening trade 
and economic relations in the 8th round of the Joint 
Trade Committee.
**Tehran hosts Iran-Pakistan Joint Trade 
Committee meeting
Abdul Razak Dawood during the interview said he 
is looking forward to next Iran-Pakistan Joint trade 
Committee meeting and hopefully it would be held 
in the first week of October.“Yes I will represent 
Pakistan in the next joint trade committee meeting 
in Tehran,” he noted.
He said we have many ideas to enhance trade 
with Iran which we will discuss when the next 
joint trade committee meeting will be held.He 
added that at the conclusion of the 8th Joint Trade 
Committee hosted by Islamabad we signed an MoU 
to enhance bilateral trade adding that Pakistan is 

willing to export more rice to Iran.
**Pakistan's seeks development of maritime trade 
with Iran
Abdul Razak Dawood said Pakistan wants to 
export rice to Iran through sea routes which 
would help in boosting the trade between the two 
countries.“We are prepared to export more rice, 
however Iran wants these shipments by trucks 
but we want to ship the commodity by sea so this 
is going to be one of the agendas during the next 
trade meeting,” he said.“How can we increase the 
quantum of rice, just by shipping through trucks it 
is difficult rather we would ship 50,000 tonnes by 
sea,” he viewed.The advisor added obviously there 
is issue of payment between Iran and Pakistan, so 
I hope that whatever we have achieved upto now 
we will be able to further enhance it after the next 
joint meeting.“We have ideas to solve the payment 
issue and we want to discuss them with our Iranian 
friends because the way the situation is now the 
quantum of trade is limited and I personally don’t 
want to limit it,” said the Advisor.



 

“In terms of content, 
the report has explicitly 
portrayed a clear image 
of the current status of 
(bilateral) cooperation 
and envisaged positive 
and constructive 

prospects in relations between 
Iran and the agency,” Kazem 
Gharibabadi told reporters on 
Friday.
The Iranian official said 
it was expected that an 
overwhelming majority of the 
IAEA member states and the 
Board of Governors approve of 
the constructive nature of the 
relationship between Tehran 
and the agency.
The IAEA report pointed to a 
trip by the agency’s chief Rafael 
Grossi to Tehran on August 24 
and 25 and his talks with senior 
Iranian officials, which led to 
the issuance of a joint statement 
aimed at strengthening 
cooperation and building 
more confidence, the Iranian 
diplomat said.
“Based on the report, the agency 
has been granted access to one 
of the two demanded sites and 
the access to the second site has 
been planned for this month,” 
Gharibabadi said.
He emphasized that Iran 
has proved its goodwill in 
interaction with the IAEA 
and expects that the Board of 
Governors and other members 

of the agency implement it 
independently, impartially 
and professionally to take a 
fundamental step toward the 
settlement of two or three 
safeguards issues.
In its quarterly report on Friday, 
the IAEA said Iran has granted 
the agency's inspectors access 
to one of the two sites it agreed 
last week for verification 
purposes.It added that the IAEA 
inspected the sites and took 
environmental samples there 
while the agency's inspectors 
would visit the other site "later 
in September 2020 on a date 
already agreed with Iran, to take 
environmental samples."
On June 19, the Board of 
Governors passed a resolution, 
put forward by Britain, France 
and Germany – the three 
European signatories to 
the landmark 2015 nuclear 
agreement, officially known as 
the Joint Comprehensive Plan 
of Action (JCPOA), to push for 
inspections of two sites that 
the trio claims may have been 
used for undeclared nuclear 
activities in the early 2000s.

It was the Israeli regime’s spy 
service that first came up with 
the allegations of such activity at 
the two sites. Iran has, however, 
strictly rejected the allegations.
In a separate report issued on 
Friday, the IAEA said Iran's 
stock of low-enriched uranium 
(LEU) rose by 534 kilograms 
in the most recent quarter, 
roughly the same amount as in 
the previous three months, to 
2,105.4 kilograms.
The JCPOA set a 300-kilogram 
limit, which is the equivalent 
of 202.8 kilograms, for 
uranium enrichment but 
Iran had announced that 
it would no longer respect it 
after Washington unilaterally 
abandoned the agreement 
in May 2018 and re-imposed 
crippling sanctions.
In response to Washington and 
its unilateral move, Tehran has 
so far rowed back on its nuclear 
commitments five times in 
compliance with Articles 26 and 
36 of the JCPOA, but stressed 
that its retaliatory measures 
will be reversible as soon as 
Europe finds practical ways to 

shield the mutual trade from the 
US sanctions.
As a first step, Iran increased its 
enriched uranium stockpile to 
beyond the 300 kilograms.
In the second step, Tehran 
began enriching uranium to 
purity rates beyond the JCPOA 
limit of 3.76 percent.
In the third phase, after the 
Europeans failed to meet 
a 60-day deadline to meet 
Iran’s demands and fulfill 
their commitments under the 
deal, Iran started up advanced 
centrifuges to boost the 
country's stockpile of enriched 
uranium and activated 20 
IR-4 and 20 IR-6 centrifuges 
for research and development 
purposes.In November 2019, 
Iran began injecting gas into 
centrifuges at the Fordow 
plant as part of its fourth step 
away from the JCPOA under the 
supervision of the IAEA.
The Iranian government in 
January issued a statement 
announcing its decision to 
take the fifth and final step in 
reducing its commitments 
under the JCPOA.

Iran outlines details of Swiss top 
diplomat's visit to Iran
The Iranian Foreign Ministry spokesman has elaborated 
on the itinerary of Ignazio Cassis, the head of Switzerland's 
Federal Department of Foreign Affairs (FDFA), during his 
trip to Iran.
Saeed Khatibzadeh’s explanation came in response to 
questions raised by reporters on the programs of the top Swiss 
diplomat during his visit to Iran.
“As already planned, the Swiss foreign minister will arrive in 
Iran Saturday morning. First, he will make a short visit to [the 
central Iranian city of] Isfahan,” said the spokesman.
“After his short stop in Isfahan, the official programs of the 
Swiss foreign minister begin in Tehran as of Sunday,” he added.
The spokesman said the most significant event during 
the Swiss official’s Iran visit will be a meeting marking the 
100th anniversary of the start of relations between the two 
countries.
Khatibzadeh said the top Swiss diplomat is to sit down with 
the Iranian president, foreign minister and some other 
ranking officials on Sunday and Monday.
The spokesman also touched upon the key topic on the agenda 
of the talks during the Swiss foreign minister’s trip.
He said Ignazio will exchange views with Iranian officials 
on issues of mutual interest at bilateral, regional and 
international levels as well as issues related to the Swiss 
financial channel.
“As announced before, two transactions have taken place 
so far via the Swiss financial channel. The first one was 
conducted in February 2020 on a trial basis. And back in 
June, the first official transaction was conducted through this 
channel,” he said.
“Both transactions included the transfer of medications using 
Iranian financial resources in Switzerland,” the spokesman 
added.
Iran’s foreign ministry spokesman appreciated and 
welcomed efforts by Switzerland in following up on this 
financial channel.
“Due to some destructive moves made by the US with regards 
to this financial channel, we have serious doubts about the 
United States’ intentions,” he noted.
“Of course, it is clear that everything conducted so far through 
this financial channel has been done with Iranian assets in 
Switzerland,” he added.
“We welcome any move that would see this channel get rid of 
the US pressure and ease the shipment of commodities and 
medicines by using Iran’s assets in other countries,” he added.
“This trip will be an opportunity to exchange views between 
the two countries to further activate the Swiss financial 
channel and examine possible ways of settling problems,” he 
added.The spokesman also elaborated on the makeup of the 
Swiss foreign minister’s entourage.
“Some Swiss parliamentary officials will be accompanying 
him, too, during this visit. A meeting has been scheduled for 
him at the Iranian parliament,” added the spokesman.
He also elaborated on Tehran-Bern relations, saying, “Iran 
and Switzerland have always had forward-moving and 
progressive ties."
“During the nuclear talks several rounds of which were held 
in Geneva, the Swiss government hosted the negotiations 
well in good faith,” he said.“The two countries have always 
maintained their relations even in tough times,” the 
spokesman added.

Latest Report Proves Iran’s Goodwill 
in Interaction with IAEA: Envoy

Iran’s permanent representative to the 
Vienna-based international organizations 
said the latest report by the International 
Atomic Energy Agency (IAEA) envisages 
‘positive and constructive’ prospects for 
bilateral cooperation.
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UK’s Wallace Says Actively 
Seeking to Pay Debt Owed to 
Iran over Old Defense Deal
UK Defense Secretary Ben Wallace for the first time 
acknowledged that he is actively seeking to pay a debt to the 
Iranian government over a decades-long arms deal.
The admission came in a letter to the lawyers acting for British-
Iranian national Nazanin Zaghari-Ratcliffe, who is serving a 
five-year sentence in Iran for espionage.
Wallace said London is seeking ways to pay off the debt to Tehran, 
which is estimated to be as much as £400 million arising from 

the non-delivery of tanks ordered by Iran's ousted monarch 
Mohammad Reza Pahlavi, The Guardian reported.
International Military Services (IMS), a subsidiary of the British 
Ministry of Defense, signed contracts in 1971 to sell more than 
1,750 Chieftain tanks and armored vehicles to Iran. The deals 
were cancelled after the Shah was deposed in the 1979 Islamic 
Revolution, but Iran had already paid for the undelivered tanks 
and demanded its money back.
An international arbitration in 2008 ruled the UK owed the debt, 
but it has not yet paid up.
“With regard to IMS Ltd and the outstanding legal dispute 
the government acknowledges there is a debt to be paid and 
continues to explore every legal avenue for the lawful discharge 
of that debt,” Wallace wrote.

“I have previously stated my 
personal position and I 
remain committed to its 
resolution, but it would not 
be appropriate for me to 
comment further at this time,” 
he added.
Before becoming defense 
secretary, Wallace had been 
sharply critical of the British 
government’s delay in settling its debt, 
describing it as “un-British, double-dealing and obfuscatory”.
Britain has repeatedly refrained from paying the debt, citing 
illegal sanctions imposed by the United States on Iran.
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Turkish expert 
criticizes EU's 
double Standard 
toward Islam
 Deniz Caner believes 
that Europe which 
accepts human rights 
and is very sensitive 
about anti-Semitism, 
is not able to prevent 
the ugly attacks against 
Muslims and Islam.
During an illegal 
gathering on August 
28, supporters of right-
wing Danish politician 
Rasmus Paludan, who 
leads the anti-Islamic 
group Tight Direction 
(Stram Kurs), burned a 
copy of Holy Qur’an in 
the southern Swedish 
city of Malmo.
On Tuesday, 
(September 1), French 
Magazine Charlie 
Hebdo republished 
offensive cartoons of 
Prophet Muhammad 
(Peace be upon Him) 
on the eve of the trial 
of suspects in a deadly 
attack on the paper’s 
office five years ago. 
In January 2015, two 
terrorists attacked the 
magazine’s offices in 
Paris, killing 12 people, 
many of whom worked 
for the publication. The 
attack, condemned by 
Muslims across the 
world, was allegedly 
a response to the 
magazine’s offensive 
cartoon of the Prophet 
of Islam (PBUH) a few 
years earlier.
Anti-Muslim moves 
have been on the rise 
across Europe in recent 
years. Muslim leaders in 
Europe and around the 
world have reiterated 
their unequivocal 
condemnation of the 
anti-Muslim acts.
Moreover, the rise of 
far-right ideology and 
the propagation of anti-
immigration policies 
have exacerbated the 
status of religious 
minorities in Europe 
particularly Muslims.
To shed light on the 
issue, we reached out to 
Turkish researcher and 
expert Deniz Caner.
"Although the 
Swedish authorities 
did not allow the 
demonstration of 
provocation against 
the Quran and imposed 
an entry ban on the so-
called politician, on 
August 28, far-right 
street painter Dan 
Park and Danish racist 
politician Rasmus 
Paludan had been in 
Malmö for two weeks 
and also made many 
attempts to provoke 
Muslims," Caner said.
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Iran underlines support to 
Afghanistan peace process
The Iranian Embassy in Kabul, In a statement on Saturday, announced 
Tehran's support to the Republic of Afghanistan and its constitution.
'"Iran's principled policy towards Afghanistan is based on supporting 
the achievements of the country in the last two decades, and 
accordingly, the Islamic Republic of Iran strongly backs holding 
presidential elections in Afghanistan," the embassy said.
"After the elections, Iran did its best to resolve issues among political 
rivals and establish a common understanding among them," it added.
An Iranian delegation, headed by Ebrahim Taherianfard, the 
representative of the Iranian Foreign Ministry, traveled to 
Afghanistan on Thursday.
Referring to the trip, the embassy noted that the trip comes while 
Afghan peace talks are underway. The delegation held meetings with 
senior Afghan officials, including the Afghan President, the former 
president, the acting minister of foreign affairs, the national security 

adviser, and some other prominent political figures of the Islamic 
Republic of Afghanistan.
"In all these meetings, the unity among the Afghan political 
forces to protect the named achievements and to protect the 
fundamental rights of the people of this country as well as the 
effective and peaceful coexistence among them in the future were 
emphasized."
Iran’s Deputy Foreign Minister for Political Affairs Abbas Araghchi 
had also made a trip to Afghanistan in mid-July to follow up on the 
agreements already reached during a meeting to Tehran by Acting 
Foreign Minister of Afghanistan Hanif Atmar, especially to finalize 
the text of a comprehensive cooperation document between the two 
countries.Speaking at a meeting on the ‘Prospect of Iran-Afghanistan 
Ties; Challenges and Opportunities’, held in Kabul, Araqchi said 
various Afghan groups, such as the Taliban, should take part in the 
process of peace in Afghanistan.
“The Taliban are a reality in Afghanistan, and the peace negotiations 
should be held within the framework of this country’s Constitution 
and government in a calm and peaceful atmosphere,” he added.

T h e 
deputy minister also 

emphasized that Iran would by no means interfere in 
the internal affairs of Afghanistan, saying the Afghan nation and 
government should make the final decision about their fate.

News

Netanyahu Secretly Agreed to 
US F-35 Sale to UAE before 
Opposing It: Report
Before publicly opposing the sale of advanced 
weapons to the United Arab Emirates by the US 
last month, Israeli Prime Minister Benjamin 
Netanyahu had secretly agreed to the arms deal 
amid a normalization push with Abu Dhabi, a 
report said.In August, the White House announced 

a so-called "peace deal" between Israel and the 
UAE, with the two agreeing to establish official 
diplomatic relations and cooperate on economic 
and security initiatives.After initial reports that 
Israel had agreed to the sale of advanced weapon 
systems to the UAE, including F-35 fighter jets, 
Netanyahu was quick to stress that his cabinet 
will "always" work with Washington to preserve 
what he described as “Israeli military superiority 
in the region”.UAE officials had hoped that after 

normalizing relations with Israel, their new 
allies would not be concerned about Abu Dhabi's 
military capabilities. Top Emirati diplomat Anwar 
Gargash told the Atlantic Council last month that 
acquiring the F-35 jets was a "legitimate" move by 
Abu Dhabi."This is something on the table. We have 
legitimate requests that are there. We ought to get 
them… Now the whole idea of, you know, the state 
of belligerency or war with Israel will no longer 
exist, so I think it should be ... easier," Gargash said.



Iranians’ Participation in Arbaeen Procession This Year Off 
Table: President
President Hassan Rouhani announced the cancellation of Iranians’ participation in this 
year’s Arbaeen procession in Iraq due to the outbreak of the coronavirus.In remarks at a 
Saturday meeting of the Coronavirus Fight National Headquarters, Rouhani said no pilgrim 
would travel to Iraq this year for the mourning rituals marking Arbaeen –the religious gathering 
in commemoration of the third Shiite Imam (AS).The president said the coronavirus situation in 
Iraq is much worse than that in Iran with only one month before Arbaeen.It is also impossible to control a huge 
gathering of pilgrims in terms of health protocols, he noted.A few days ago, Deputy Interior Minister for Security Affairs 
Hossein Zolfaqari said Baghdad has decided to bar all foreign pilgrims from visiting Iraq for this year’s Arbaeen season 
in the wake of the pandemic.Each year, millions of Shiites flock to the Iraqi city of Karbala, where the holy shrine of Imam 
Hussein (AS) is located, to perform mourning rites 40 days after Ashura.

India’s eighth consignment 
of donated wheat to 
Afghanistan has arrived 
at Chabahar’s Shahid 
Beheshti Port, according 
to the director-general of 
Sistan and Baluchestan 
Ports and Maritime 
Department.“The eighth 
vessel carrying 351 TEUs 
loaded with 8,097 tons of 
wheat has arrived in the 
strategic Iranian port,” 
Behrouz Aghaei told Mehr 
News Agency on Saturday.
He added that the cargo 
will soon be delivered 
to Afghanistan via land 
borders.The official said 
the consignment is part of a 
total gift of 75,000 tons from 
India to Afghanistan.Aghaei 
noted that the Iranian port 
has handled over 53,000 
tons of India’s wheat bound 
for Afghanistan since the 
beginning of the current 
fiscal (March 20).
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In a note to Security Council members obtained 
by AP on Friday, the UN chief said the four 
countries rank “among the largest food crises in 
the world,” according to the 2020 Global Report 
on Food Crises and recent food security analyses. 
But funding to help is very low, he said.
“Action is needed now,” Guterres said. “Having 
endured years of armed conflict and related 
violence, the people of the Democratic Republic 
of the Congo, Yemen, northeast Nigeria and 
South Sudan are again facing the specter of 
heightened food insecurity and potentially 
famine.”
The UN chief said key indicators “are similarly 
deteriorating” in a number of other conflict-hit 
countries including Somalia, Burkina Faso and 
Afghanistan.
“The situation varies from country to country, 
but civilians are being killed, injured and 
displaced; livelihoods are destroyed; and 
availability of and access to food disrupted, amid 
growing fragility,” Guterres said. “At the same 
time, humanitarian operations are attacked, 
delayed or obstructed from delivering life-
saving assistance.”
He said food insecurity in conflict-affected 
countries “is now further exacerbated by 
natural disasters, economic shocks and public 
health crises, all compounded by the COVID-19 
pandemic.”UN humanitarian chief Mark 
Lowcock said in an interview with AP that the 
economic fallout from the pandemic including 
lock downs, border closures and restrictions 
on movement have all had “a big effect on food 
security and agricultural productivity.”
And extremists have taken the opportunity “to 
make hay out of all this,” he said.
“Everybody is very preoccupied by COVID and 
the virus,” Lowcock said. But “it is not the virus 
that’s creating most of the carnage. It is other 
things, and we need to focus on the things that 

will really cause the biggest loss of life.”
Lowcock said many of those things are 
consequences of COVID-19 __ the economic 
contraction, the declining availability of basic 
public services, “the insecurity into which 
extremist groups are occupying themselves.”
He said a lot of effort has gone into things like 
providing personal protective equipment, 
public information campaigns on the virus, 
water and sanitation campaigns, “all of which 
are good things.”
“But if you do those at the expense of basic 
humanitarian needs in these badly affected 
places, what you end up with is not a reduction in 
loss of life but an increase in loss of life,” Lowcock 
said.
He said having four countries meet the 
requirement in a 2018 Security Council 
resolution to report to the council when the risk 
of conflict-induced famine and widespread food 
insecurity occurs is highly significant.
According to the secretary-general’s note, 
escalating violence in volatile eastern Congo “is 
again driving disastrous levels of food insecurity 
and hunger,” and the latest analysis “indicates 
that over 21 million people are in crisis or worse 
levels of acute food insecurity.”
With only 22% of the UN humanitarian appeal 
currently funded, Guterres said, “core programs 
will need to be reduced or suspended.”
In Yemen, where the international community 
mobilized to prevent famine two years ago, he 
said, “the risk is slowly returning.” Escalating 
conflict and economic decline brought the Arab 
world’s poorest nation to the brink of famine two 
years ago, and similar conditions and worsening 
key indicators are emerging today, he said.
A recent survey indicated that 3.2 million people 
in some areas are now “highly food insecure,” 
and food prices are 140% higher than averages 
before the conflict began in 2015, Guterres 
said. “But with only 24% of humanitarian 
requirements funded in 2020, agencies are 
now forced to reduce or close core programs.”
In northeast Nigeria’s Borno, Adamawa and 
Yobe states, he said, “alarming levels of food 
insecurity and hunger have arisen largely as a 
result of the actions” of extremists affiliated with 
armed groups.

Iranian diplomacy over the past 42 years had ups 
and downs; meanwhile, signing the nuclear deal 
formally known as the Joint Comprehensive Plan 
of Action (JCPOA) during the early years of taking 
office by the incumbent government is the most 
important achievement gained by diplomacy.
Iran could reach the landmark agreement with 
the Western powers after years of efforts and 
intensive talks.
However, the US government under Donald 
Trump left the international deal in May, 2018, 
and embarked on creating major obstacles 
to implementation of the JCPOA by the other 
signatories to the JCPOA.
Insistence of other signatories of the deal on 
preserving the JCPOA proves importance of the 
landmark diplomatic achievement.
Despite the US renegade to the nuclear agreement, 
the Europeans insist on keeping the JCPOA alive 
because it can bring big advantages to them.
Also, in recent weeks, the Europeans via voting 
against the US anti-Iran resolution indicated their 
resolve to save the deal and stand up to the White 
House's unjust demands.
In the latest measure, the 16th meeting of the Joint 
Commission of the JCPOA was held in Vienna, 
Austria, on September 1 while the participants 
reaffirmed commitment to implementation of 
the deal.
After the Joint Commission meeting of the JCPOA, 
a statement was issued stressing that the US 
cannot start reimposing sanctions lifted by the UN 
Security Council Resolution 2231.
The UN Security Council Resolution 2231 (2015) 
urges full implementation of the JCPOA on the 
timetable set by the context of the Agreement and 
sets forth the next steps for the eventual removal 
of Security Council sanctions on Iran.
The JCPOA is part of the Resolution 2231, so 

the US is responsible to implement it according 
to the Security Council Resolution and the UN 
Charter, Iran's Ambassador and Permanent 
Representative to the United Nations Majid Takht 
Ravanchi told IRNA in mid-August.  
Despite all those disagreements and criticism 
the US renegade, Washington still insists on 
continuing its anti-Iran actions as it has said 
will activate trigger mechanism and reimpose 
sanctions.
Abdou Abarry, Niger's UN ambassador who 
chairs the Security Council for September, has 
recently said that his opinion about "snapback" 
mechanism has not changed.
The US, as Abarry has reaffirmed, has no authority 
to start the snapback mechanism.
Far from Russia and China which have strongly 
opposed to the US measures, other members of 
the UNSC have stressed disagreement to invoke 
the snapback clause of the JCPOA.
The disagreements are due to Islamic Republic's 
right policies on establishment of peace and 
sustainable security worldwide based on the 
International Law.
Travel of Iranian President Hassan Rouhani to Italy 
and France in January 2016 was an historical event 
took place just few months after signing the JCPOA.
During Rouhani's visits to European countries, 
over 30 documents on agreement were signed, 
they were unprecedented and widely broadcast 
by world media.
To follow its successful policy, Iran presented two 
important proposals to the United Nations in 2013 
and 2019 to add to its global credibility.
The Iranian President Hassan Rouhani addressing 
the 74th UNGA session on September 25, 2019, 
presented Hormuz Peace Endeavor HOPE 
initiative, calling for collective cooperation of the 
Persian Gulf coastal states to safeguard peace 
in the Persian Gulf, Sea of Oman and the Strait 
of Hormuz.Rouhani called for a world without 
nuclear weapons in the UN meeting in 2013.
Although the United States could create some 
problems for implementation of the JCPOA, 
the landmark JCPOA is still alive due to Iran's 
constructive talks with Europeans and non-
Europeans to keep it safe.

UN Chief Warns of Famine Risk in 4 Countries JCPOA, turning point in Iran's -42year-old 
diplomacy

UN Secretary-General Antonio Guterres warned that there 
is a risk of famine and widespread food insecurity in four 
countries affected by conflict — Congo, Yemen, northeast 
Nigeria and South Sudan — and the lives of millions of people 
are in danger.

Since the 1979 Islamic Revolution, basis of foreign policy of 
the Islamic Republic of Iran has been constructive interaction 
on mutual respect with legitimate governments across the 
world; and the July 2015 nuclear deal is a turning point in Iran's 
diplomacy during the past four decades.
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However, the 
forecast for next 
year has been 
revised up, as the 
report forecast 
%1 growth in 
2021.
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فراخوان جذب استارت آپ ها و پژوهشگران فعال در صنعت پلیمر
 شتاب دهنده تخصصی نانوپل؛ در حوزه پلیمر، کامپوزیت، رنگ و رزین، با تمرکز بر فناوری نانو 

)با حمایت ستاد ویژه توسعه فناوری نانو( برگزار می  کند.
یک شــرکت دانش بنیان  از فناوران و صاحبــان ایده در زمینه های آمیزه هــا، کامپوزیت ها، 
مستربچ ها و پوشش های پیشرفته پلیمری، پلیمرهای هوشمند و خودترمیم شونده، پلیمرهای 

زیســت تخریب پذیر، حامل های دارویی پلیمری و… برای دریافت طرح های نوآورانه دعوت به 
عمل می آورد.

طرح ها پس از پذیرفته شــدن در فراینــد داوری می توانند از حمایت های شــتاب دهنده جهت بلوغ 
فناوری، اعم از استقرار در فضای کار اشتراکی، اعطای کمک هزینه خرید مواد اولیه و انجام آزمون ها، بهره مندی 

 از منتورهای مجرب، مشــاورین زبده بازاریابی، حقوقی، مالی، ثبت، بیمه، دوره های آموزشــی، جذب سرمایه و… برخوردار 
شوند.

به منظور بررسی و جذب در چرخه اول شتاب دهی و انجام فرایند داوری، لازم است فناوران پس از تکمیل فرم های »درخواست 
پذیرش در شتاب دهنده« و »شناسنامه محصول« نسبت به ارسال فرم ها در مهلت مقرر اقدام کنند.

 اگر پروژه های متعددی را برون 
سپاری می کنید که می توانید 

انجام آن ها را به کارمندان 
خودتان محول کنید، تجدید 

نظر در تصمیمات گذشته و انجام 
این پروژه ها داخل شرکت تان 

می تواند در صرفه جویی پول به 
شما کمک کند

،،
noobpreneur:منبع

یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

عرصه کســب و کار پس از 
مواجهه با هــر بحرانی خود 
را به  روز رسانی می  کند. این 
امر در مورد بحران کرونا نیز 
صحت دارد. شــرکت ها به 
خوبی از مهارت های سازمانی 
و کاری تــازه برای مدیریت 
بهینه خود آگاهی یافته  اند بنابراین تمام 
اعضای شرکت  ها باید به سرعت نسبت به 
کسب مهارت  های تازه اقدام نماید. هدف 
اصلی مقاله کنونی بررسی برخی از مهارت  
های اصلی و کاربردی برای حضور موفق در 

دنیای کسب و کار پساکرونایی است.

   مهارت  های ارتباطی
مهارت  های ارتباطی همیشــه در فعالیت 
سازمانی اهمیت بالایی داشته است. دنیای 
کســب و کار پس از ویروس کرونا موجب 
افزایش اهمیت مهــارت موردنظر خواهد 
شد. اکنون با افزایش شمار برندهای علاقه  
مند به دورکاری وضعیت ارتباط مستقیم 
از بین رفته است. این امر موجب استفاده 
از ابزارهای دیجیتال بــرای حفظ ارتباط 
کارمنــدان در دوران قرنطینه و پس از آن 
شــده اســت. در این میان اگر کارمندان 
شرکت  ها توانایی ارتباطی  شان با استفاده 
از ابزارهای دیجیتال را تقویت نکنند، بحران  
های کاری گسترده  ای پیش روی کسب و 

کارها خواهد بود.
امروزه دانش دیجیتال مدنظر بسیاری از 

برندهای بزرگ قرار دارد. اگر کسب و کار 
شما تا پیش از شیوع کرونا به این نکته توجه 
چندانی نداشته، باید نسبت به تغییر ارزش 
های اســتخدامی و نحوه ارزیابی مهارت 
کارمندان تجدیدنظر نمایید. بدون تردید 
مهارت  های تخصصی در زمینه کســب و 
کار اولویت اصلی برندها برای اســتخدام 
محسوب می  شــود، با این حال در میان 
مهارت  های اصلی باید به برخی از مهارت  
های جانبی و عمومی  تــر مانند ارتباطات 

مناسب نیز توجه داشت.

   توانایی حل مشکلات
توانایی سازگاری سریع با شرایط تازه نقش 
مهمی در بازیابی سریع کسب و کار دارد. 
اغلب کســب و کارها در مواجهه با بحران 
کرونا برای هفته  هــای متمادی برنامه  ای 
نداشــتند. همین امر موجــب ضررهای 
هنگفت آنها در بازار کسب و کار شد. اگر یک 
برند از همان روزهای نخست بروز بحران 
دارای برنامه  ای مشــخص برای مقابله با 
وضعیت نامساعد باشد، ضررهای به مراتب 

کمتری را متحمل خواهد شد.
یکی از مشکلات سازمانی در زمینه مدیریت 
بحران مربوط به توانایی کارمندان اســت. 
کاهش روحیه و تاثیــرات منفی بحران  ها 
همیشــه کیفیت کاری اعضای شرکت را 
تحت تاثیر قرار می  دهد. با این حســاب 
افزایش مهارت  های مربوط به حل مشکلات 
و سازگاری با شــرایط تازه برای کارمندان 
در دوران پســاکرونا حیاتــی خواهد بود. 
خوشبختانه امروزه کلاس  ها و دوره   های 
آموزشی بسیار زیادی در زمینه مدیریت 
بحران و سازگاری ســریع با شرایط وجود 
دارد بنابراین شما باید نسبت به حضور در 
چنین کلاس  هایی چــه به عنوان کارمند 
و چه به عنوان مدیر ارشــد شرکت اقدام 

نمایید.

   مهارت  های فناورانه
اگر کسب و کار شما در حوزه فناوری های 

نوین فعالیت نداشته باشد، باز هم نیازمند 
کارمندانی با مهارت  های بالا در این حوزه 
هستید. امروزه بسیاری از امور و فرآیندهای 
کاری با اســتفاده از فنــاوری  های نوین 
ساماندهی می  شود بنابراین کارمندان شما 
باید توانایی استفاده از فناوری  های نوین 
برای پیشبرد هرچه بهتر و سریع تر امور را 

داشته باشند.
همانطور که آشنایی به فناوری  های نوین 
اهمیت دارد، آگاهی از اصول امنیت سایبری 
نیز مهم است. بســیاری از برندها در طول 
سال با چندین حمله ســایبری به مرکز 
اطلاعات شان مواجه می  شوند. اگر کارمندان 
شرکت نسبت به اصول محافظت از اطلاعات 
آگاهی داشته باشند، حجم قابل توجهی از 
مشکلات برندها کاهش پیدا خواهد کرد 
بنابراین در نوبت بعدی استخدام کارمندان 
باید آشنایی با امنیت سایبری و توانایی  شان 
برای استفاده از فناوری  های نوین را مدنظر 

داشته باشید.

   مهارت کار با داده  ها
داده  ها مهمترین دارایی کسب و کارهای 
حوزه IT محسوب می  شود. اغلب شرکت ها 
برای بازاریابی به ارزیابی و دســته  بندی 
داده های خام وابســته هســتند. امروزه 

گردآوری داده  ها دیگر به دشواری سال های 
قبل نیست، با این حال هنوز هم استفاده از 
آنها پیچیدگی خاص خود را دارد. برخی از 
برندها به دلیل عدم آگاهی کارمندان  شان 
از مهارت  های کار با داده  ها مجبور به صرف 
هزینه  های گزاف می  شوند بنابراین بهبود 
توانایی کار با داده  هــای خام فرصت  های 
شغلی بســیار بهتری در اختیار کارمندان 

قرار خواهد داد.
امروزه حجم داده  های در دسترس برندها 
به شــدت افزایش پیدا کرده است. همین 

امر مفهوم »ابرداده« را مطرح می  ســازد. 
ابرداده  ها بیانگر حجم وسیعی از داده  های 
معمولی با دامنه شــمولیت تعداد فراوانی 
از کاربران آنلاین اســت. پردازش چنین 
اطلاعاتــی از عهده نیروی انســانی خارج 
است. خوشبختانه فناوری هوش مصنوعی 
در طول سال   های اخیر توسعه بسیار زیادی 
یافته است. یکی از کاربردهای اصلی چنین 
فناوری مربوط به پردازش ابرداده  هاست. 
شاید در نگاه نخست این امر کار برندها را 
ساده سازد، اما کار با ابزارهای دارای هوش 
مصنوعی نیازمند تخصص منحصر به فردی 
است. معنای این امر برای کارمندان افزایش 
دانش و مهارت کار با هوش مصنوعی است. 
این امر فرآیند فعالیت برندها را بیش از هر 

زمان دیگری سریع خواهد کرد.

   توانایی رهبری
رهبری کسب و کار فقط مخصوص مدیران 
ارشد نیســت. بروز بحران  های گسترده 
همیشــه با ایجاد بی  نظمی و آشفتگی در 
کســب و کارها همراه است. اگر کارمندان 
دارای توانایی رهبری مناســبی باشند، به 
زودی شرایط سازمانی قابل کنترل خواهد 
شــد. دوران پســاکرونا همراه با افزایش 
انتظارات مدیران ارشد شرکت  ها نسبت به 

توانایی رهبری کارمندان خواهد بود.
شرکت در دوره  های آموزشی امری متفاوت 
از حضور در شــرایط واقعی بحران اســت 
بنابراین کارمندان دارای مهــارت بالا در 
زمینه مدیریــت بحران بــه تنهایی برای 
موفقیت کســب و کارها کافی نیســتند. 
مدیران شرکت  ها باید نسبت به راهنمایی 
و حضور در کنار کارمندان در صورت بروز 

شرایط بحرانی اقدام نمایند.

   هوش عاطفی
هوش عاطفی یکی از مفاهیم تازه در دنیای 
کسب و کار است. دوران شــیوع کرونا از 
نظر روانی و عاطفی تاثیر بســیار زیادی بر 
روی کارآفرینان داشته است. این امر گاهی 
اوقات وضعیت شرکت  ها از نظر روانی را به 
شدت بحرانی می  ساخت. اگر کارمندان و 
تیم مدیریت کسب و کار توانایی مواجهه 
مناسب با بحران  های این چنینی را نداشته 
باشند، وضعیت کسب و کار به سرعت رو به 
ورشکستگی خواهد رفت. هوش عاطفی 
توانایی غلبه بــر ناامیدی و احساســات 
ناخوشایند را افزایش می  دهد. تاکید اصلی 
در این مهارت بــر روی کنترل عواطف به 
منظور ایجاد موقعیت کار، حتی در بدترین 

شرایط و بحران  ها، است.

مهارت  های کاری که برای دوران پساکرونا باید بیاموزید؛ 

برای دنیای بعد از پاندمی آماده باشید
ویروس کرونا جهان را به طور کامل تحت تاثیر قرار داده است. 
بسیاری از کسب و کارها تا مدت  ها تعطیل بودند. همین امر 
وضعیت مالی بازارهای مختلف را چالش  برانگیز ســاخت. 
مهارت های کاری برای حضور موفق در عرصه کسب و کار در 
طول ماه  های اخیر به طور کامل تغییر کرده است. شرکت ها 
دیگر به کارمندانی با مهارت  های جهــان پیش از کرونا نیاز 
نخواهند داشــت. اگر شما در عرصه کســب و کار به دنبال 
اســتخدام نیروی کار یا حضور در مصاحبه  های استخدامی 

هستید، باید نسبت به کسب مهارت  های تازه اقدام نمایید.

پیشرفت و توسعه  
محصولات نیازمند 

صرف وقت و پول است. 
به جای فروش تعداد 

زیادی محصول که 
ممکن است فروش 

خوبی نداشته باشند، 
بر فروش آن دسته از 

محصولات یا خدماتی 
تمرکز کنید که پول 

بیش تری برای تان به 
همراه دارند

ورود استارت آپ ها به بورس

  بازی برد- برد
 دو سویه

عضــو کمیســیون اقتصــادی 
مجلس ضمن تایید ورود و حضور 
استارت آپ ها در بورس و نقش موثر 
آنها در رونق اقتصادی و بازار سهام 
گفت : از پیشــنهاد استارت آپ ها 
جهت بررسی در مجلس به منظور 
ورود کیفی تر به بورس اســتقبال 

می کنیم.
تاکیــد رئیس جمهور بــه حضور 
شــرکت های دولتی و غیردولتی 
به بــورس باعث ایجــاد پویایی در 
کشور شــد که با استقبال بسیاری 
از شرکتهای خصوصی نیز درکشور 

مواجه شد.
ورود شــرکت ها و بــه ویــژه 
استارت آپ ها به بورس، رویکردی دو 
سویه با نتیجه برد – برد برای دولت 
و خود شــرکت ها خواهد بود و در 
این راستا وعده ورود استارت آپ ها 
به بورس تــا اول مرداد ماه ســال 
جاری باعث برنامه ریزی و مدیریت 
برنامه های این شرکت ها برای بهره 
وری از این فرصت شــد که به طور 
قطع شاخصی برای تحقق »جهش 

تولید« در کشور می شود .
اما امروز در روزهای نخست شهریور، 
پس از گذشت یک ماه از خبر ورود 
استارت آپ ها به بورس هنوز این امر 

محقق نشده است .
محسن علیزاده ، عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس یازدهم در گفت و 
گو با خبرنگار ما ضمن تایید حضور 
موثر اســتارت آپ ها در بورس می 

گوید:
مسلماً استارت آپ ها فرصت خوبی 
در بازار ســهام ایجاد می کند و ما 
امیدواریــم ، بورس بعــد از گذر از 
نوســانات کوتاه مدت اخیر دوباره 

مجال ورود به بورس را پیدا کند.
وی با بیان اینکه »بورس« تا اوایل 
هفته آینده به آرامش خواهد رسید 
و سهامداران این بازار نیز از نتایج این 
آرامش بهره مند خواهند شد گفت :

نوسانات بازار سهام بیشتر به دلیل 
توقف عرضه برخی از ســهام ها د 
ربازار ســرمایه بود و ایــن رویکرد 
بازار منطقی سرمایه را آسیب پذیر 

ساخت .
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
در باره اینکه تاکیــد رهبری نیز بر 
ســامان یافتن این بازار و بهره وری 
بهینه از آن برای همــگان به ویژه 
مردم بودنــد گفت : بازار ســهام و 
بورس ظرفیت هــای خوبی برای 
رشد اقتصادی کشور دارد و مسلماً 
اســتفاده از پتانسیلهای موجود در 
جامعه بــه ویژه نزد شــرکت های 
استارت آپی می تواند فرآیند رشد 

اقتصادی را تسریع و بهبود بخشد.
به گفته علیزاده فرآیند پیوســتن 
استارت آپ ها در بورس در کمسیون 
اقتصادی مورد بررسی قرار گرفته و 
مسلماً در روند بررسی های آتی در 
شورای عالی بورس نیز مورد بررسی 

قرار می گیرد .
وی یــادآور شــد: البتــه این مه 
بعــد از آرامســازی بازار ســهام و 
افزایش مــردم به این بــازار طی 
 چنــد روز آینده محقــق خواهد 

شد.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
در ادامه تاکید کرد: من به نوبه خودم 
در صدد تهیه بسته ویژه برای ورود 
استارت آپ ها به شکل مطلوب به 
بورس هستم و در این مسیر از تمام 
پیشــنهادات و کمک ها از ســوی 
استارت آپ ها یا اتحادیه و گروه های 
 مدافــع ایــن رویکرد اســتقبال

 می کنم.

تجارت نیوز
تحلیــل بورس

ISFAHAN
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آمریکا حریف استارت آپ چینی نشد

با وجود فشارهای دولت آمریکا، شرکت چینی بایت دنس 
که مالک اپلیکیشن ویدیویی تیک تاک است، بدون سر و 
صدا کاربران سرویس پخش موسیقی Resso را افزایش 

می دهد.
 آمار سنسور تاور نشان می دهد این اپلیکیشــن که در مارس رسما در هند و 
اندونزی راه اندازی شــد، اکنون ۱۵.۲ میلیون بار از اپ استور اپل و گوگل پلی 

دانلود و نصب شده است.
از اول تا ۳۰ اوت این اپلیکیشن ۳.۶ میلیون بار توسط کاربران جدید در سراسر 

جهان نصب شد که ۶۴ درصد بالاتر از ۲.۲ میلیون دانلود در ژوییه است.
هند بزرگترین بازار Resso بوده و ۶۵ درصد از نصب این اپلیکیشن را تشکیل 
داده و ۳۴ درصد هم مربوط به اندونزی و سایر دانلودهای آن از برزیل است که به 
تازگی در این کشور راه اندازی شده است. البته هنوز معلوم نیست چه تعداد از این 

نصبها به پرداخت پول و بازگشت کاربران منتهی شده است.
شرکت بایت دنس با وجود فشارهای دولت آمریکا که تهدید کرده اگر تیک تاک 
تا ۲۰ سپتامبر به یک شرکت آمریکایی فروخته نشود، ممنوع خواهد شد به رشد 

کسب و کار جهانی خود ادامه می دهد.
به گفته منابع آگاه، تیک تاک یک پیشنهاد خرید مشترک از سوی مایکروسافت و 

والمارت و یک پیشنهاد دیگر از سوی اوراکل دارد.
با این حال این توافق پیچیده خواهد بود زیرا چین در فهرست فناوری هایی که مشمول 
محدودیت صادرات هستند تغییراتی داده و اکنون بایت دنس برای فروش تیک تاک باید 

مجوز پکن را دریافت کند. بایت دنس اعلام کرده که از قوانین چین به طور جدی تبعیت 
می کند.

واشنگتن تیک تاک را یک تهدید امنیت ملی خوانده و مدعی است بایت دنس ممکن است 
اطلاعات کاربران آمریکایی را در اختیار مقامات چینی قرار دهد در حالی که این شرکت 

رسانه اجتماعی مکررا چنین اتهامی را تکذیب کرده است.
کوین مایر، مدیرعامل تیک تاک چند ماه پس از این که عهده دار این سمت شده بود، اخیرا 

از مقام خود کناره گیری کرده است.
ســرویس Resso رقیب ســرویس هایی نظیــر اســپاتیفای و اپل موزیک اســت. 
بایت دنــس ســراغ بازارهایی مــی رود که ســرعت رشــد پرشــتابی دارنــد و هند 
یکی از بزرگترین بازارهای این شــرکت اســت اما اپلیکیشــن تیک تاک اوایل امسال 
بر مبنای مســائل امنیتــی در هند ممنوع شــد. تنش ها میــان هند و چیــن پس از 
 درگیــری مــرزی میان نیروهــای نظامــی دو کشــور در ژوئــن افزایش پیــدا کرده

 است.
بر اساس گزارش شبکه سی ان بی ســی، پس از ممنوعیت تیک تاک، بایت دنس امیدوار 
است Resso کمک کند روند رشدش در هند را احیا کند. سرعت نصب Resso در هند 
مشابه اسپاتیفای است که پنج ماه پس از راه اندازی شدن در فوریه سال ۲۰۱۹ حدود ۱۰.۵ 

میلیون بار نصب شده بود در حالی که Resso تاکنون ۹.۸ میلیون بار نصب شده است.
نسیم آنلاین

گــــــزارش

استارت آپ

اشتغال ۷۰درصد فارغ التحصیلان دانشگاه فنی وحرفه ای 
معاون آموزشی دانشگاه فنی وحرفه ای گفت: بالغ از ۷۰ درصد فارغ التحصیلان 

و دانشجویان دانشگاه فنی وحرفه ای شاغل می شوند که افتخار این دانشگاه است. به 
گزارش گروه دانشگاه ایسکانیوز؛ غلامرضا کیانی معاون آموزش دانشگاه فنی و حرفه ای 
ضمن آرزوی موفقیت برای همه شرکت کنندگان در کنکور کاردانی دانشگاه های فنی 
و حرفه ای کشــور گفت: امیدوارم داوطلبان عزیز با قدرت و قوت و امید به آینده و به 
خصوص با اشتغال پذیری بالایی که دانشگاه فنی حرفه ای در کشور دارد، آزمون امروز 
را به خوبی گذرانده و انشالله با امید تمام در انتظار قبولی در دانشگاه فنی و حرفه ای 
باشند. وی در ادامه ضمن تشــکر از همه عوامل و دست اندرکاران برگزار کننده این 
کنکور و نظام پذیرش بدون کنکور دانشگاه ها به ویژه دانشگاه فنی و حرفه ای، افزود: 
خوشبختانه این دانشــگاه علی رغم آن که بالغ بر ۵۰ درصد درس هایش به صورت 
نظری- عملی و صرفاً عملی و کارگاهی است به همت استادان، مدیران و دانشجویان 
در ترم گذشته در میان دانشگاه های کشور در آموزش مجازی خوش درخشیده است.

کاهش ۲ درصدی نرخ بیکاری در اصفهان
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: نرخ بیکاری در 

اصفهان در زمستان سال ۹۷ حدود ۱۲.۷ درصد و در زمستان سال ۹۸ به ۱۰.۴ رسیده 
که شاهد کاهش ۲.۳ درصدی نرخ بیکاری بوده ایم. کامران کلانی مهابادی در نشست 
خبری با اصحاب رسانه با بیان این که صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر در وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی راه اندازی شده است، ادامه داد: این سرمایه قرار است برای ایده های 
شرکت های دانش بنیان هزینه شود. سرپرســت اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهان با بیان این که اکوسیســتم کارآفرینی اصفهان در دستور کار است، 
ادامه داد: حوزه فناوری اصفهان عملکرد جزیره ای داشتند و سعی داریم با تعریف این 
اکوسیستم این وضعیت را ساماندهی کنیم.وی استفاده از اعتبارات صندوق های مالی 
خرد را در دستور کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان اعلام کرد و 
 گفت: در این زمینه در گام نخست همکاری با بانک قرض الحسنه رسالت را در دستور 

کار داریم.

تعاونی ها فضای کسب و کار را بهبود می بخشند
یک فعال حوزه تعاون با تاکید بر نقش تعاونی ها در بهبود فضای کســب و 

کار و رونق تولید گفت: باید از ظرفیت های مغفول مانده بخش تعاون کشور برای 
کاهش بیکاری، اشتغالزایی و بهبود جریان کسب و کار استفاده کنیم. حمید حاج 
اســماعیلی با تبریک هفته تعاون اظهار کرد: با وجود آنکه بخش تعاون به عنوان 
یکی از سه رکن اساسی اقتصاد کشور مطرح است اما بهره گیری از ظرفیت های این 
بخش در بازار اشتغال و فضای کسب و کار مورد غفلت قرار گرفته و همین امر در 
کاهش سهم تعاون تاثیرگذار بوده است. وی ادامه داد: مقام معظم رهبری همواره 
در دیدار خود با فعالان اقتصادی به اهمیت نقش تعاون در اقتصاد و معیشت مردم 
و توسعه فعالیت های تعاونی تاکید و تعاون را بخشی راهگشا و عدالت محور عنوان 
کرده اند، چراکه تعاون به سرمایه های اجتماعی و ظرفیت های عظیم انسانی متکی 
است و بهره مندی از ظرفیت ها و توانمندی های تعاون ما را به سمت تحقق اهداف 

جهش تولید سوق می دهد.
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